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Pa je šla še ena izolska tovarna
Ko smo izgubili nekdanje stebre izolske industrije je bil to v prvi vrsti socialni problem, odhod stebra 
izolskega ladjedelništva pa je bil bolj novinarska atrakcija kot kaj drugega. Eni bodo pač pobasali de
nar, brez dela bodo ostali kooperanti, gradbinci pa so dobili lepši pogled na svojo bodočo investicijo.
(Mef) Prav zanimivo in mučno 
hkrati je bilo spremljati prodajo 
in odhod starega ruskega doka, ki 
je v najboljših letih zagotavljal več 
kot le kruh 300 do 400 delavcem, 
v glavnem domačinom oziroma 
tistim, ki so prišli skupaj z ladje
delnico iz Pirana.
Po eni strani smo se dogodka ra
zveselili, saj smo ga čakali več kot 
dvajset let. Zdaj bo Viližnski zaliv 
veliko lepši, smo celo rekli. Pa smo 
vsi skupaj pozabili, da je bil prav 
dok tisti, ki je vsaj za silo rešil ti
sti vzhodni zaliv, ki je pred štirimi 
desetletji, s klavnico in nekakšnim 
gojiščem školjk, prej spominjal na 
blatni dol kot na morsko obalo. Za
radi ladjedelnice in doka so zaliv 
poglobili, ga očistili in ga naredili 
skoraj primernega za kopanje.
Na ladjedelnico in na dok so se 
velikokrat jezili sosedje, češ da

imajo zaradi peskanja umazano 
perilo, da jih moti hrup in da la
djedelnica ne sodi v turistični kraj. 
Da je prav ta ladjedelnica zaposli
la lepo število Izolanov, jim rešila 
stanovanjski problem in zagotovi
la razmeroma dobre pokojnine pa 
smo v tej ihti kar malo pozabili.
O tem, kako so posamezniki po
stali lastnik ladjedelnice z dokom 
vred bo prej ali slej povedala zgo
dovina. Dejstvo je, da je, kljub 
temu, da v njegovo vzdrževanje 
nihče, razen morda Siemensa, ni 
vložil prav veliko dinarjev, tolarjev 
ali evrov, je dok trpežno prinašal 
otipljiv denar, takrat ko so ga las
tniki, država ali zasebniki, najbolj 
potrebovali. In zdaj, ko so ga pro
dali, vsega utrujenega in pokoja 
željnega, so menda zadovoljni, če
prav v znak zahvale ni bilo slišati 
koračnic in besed zahvale.

Ko sem pred davnimi leti služil 
vojsko v Bdeči nas je nekega dne 
presenetilo otožno tuljenje vlaka, 
ki je peljal po ozkotirni progi nad 
mestom. Stari Ciro je bil na zadnji 
poti od Čapljine proti Nikšiču. 
Vozil je počasi, tako kot vsa leta, 
ob progi pa so nemo stali ljudje in 
menda so mnogi jokali.
Seveda nisem pričakoval takšnih 
reakcij Izolanov, ko sem ob odho
du izlskega doka odšel na svetil
nik, da bi tam morda srečal kate
rega od nekdanjih delavcev ladje
delnice in morda celo videl solze 
v očeh. Pa sem bil presenečen in 
vzhičen hkrati. Bili so tam. Veli
ko jih je bilo in, verjemite, nihče 
ni ploskal. Prej so bili žalostni in 
ne vem, če me ni pozdravilo tudi 
kakšno vlažno oko.
Hvala bogu. Očitno nam še ni či
sto vseeno.

Pozitivna bilanca
V čast časopisne prezentacije 

smo se tukaj nastavile 
štiri Juriševičeve generacije. 
Če pogledate bolj natančno 

je stanje, računano bilančno, 
precej žensko pozitivno, 
moških pa, kumulativno, 
premoremo za evidenco 

in za družinsko konsistenco. 
Ker, če na ženskah svet stoji, 

moški za obstoj skrbi.

fkiabii, ki pirbuta miiijtmcbKlctvpo svitu

STÉPHANE

HESSEL 
DVIGNITE SE!

Uutt Milan Kman 
SprtmitA Branko Soban

Privzemite štafeta, razjezite se!

Knjiga upora za naročnike
Naročniki Mandrača bodo v na
slednjih dneh prejeli položnico za 
plačilo naročnine za drugo polle
tje, skupaj s položnico pa še kultno 
knjigo Stephana Hessla z naslovom 
Dvignite se!. Gre za knjigo, ki jo je 
doslej prebralo nekaj milijonov ljudi 
po vsem svetu. Zdaj jo bodo lahko 
prebrali tudi naročniki Mandrača.

WWW.NAKUPI.NET
@ BANKA KOPER

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba
V DELOVNEM ČASU - tel.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

komunala
izo/a - isola

P0NEDEUEK-PETEK: 8.00-19.00 
SOBOTA: 8.00 -12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO n>M / ccn otc

(24 ur) tel.: 041/ 650 375
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Rezultati referenduma o pokojninah:
Volivcev: 11.552
Glasovalo: 4.055 (35,10%)
Neveljavnih glasovnic: 23 (0,57 %)
Za 1.442 (35,76 %) proti 2.590 (64,24 %)
1. Dvorana Rdečega križa Za 123 (26,45 %)
2. Palača Manzioll
3. Društvo upokojencev
4. Kulturni dom
5. Ks Livade
6. Osnovna šola Livade
7. Hotel Keltika
8. Ks Jagodje- Dobrava
9. Baredi • stara šola
10. Šared
11. Cetore- Zadružni dom
12. Malija- stara šola
13. Korte - zadružni dom 
901. Predčasno volišče 
997. Pošta doma 
Volišče 970 - Omnia

Za 97 (22,30 %) 
Za 92 (33,58 %) 
Za 219 (42,44%) 
Za 227 (37,83 %) 
Za 180 (31,69 %) 
Za 257 (45,01 %) 
Za 47 (31,54 %) 
Za 7 (18,92 %) 
Za 55 (29,89 %) 
Za 9 (19,57 %) 
Za 65 (33,85 %) 
Za 71 (28,51 %) 
Za 88 (49,72 %) 
Za 2 (50,00 %) 
Za 6 (60,00 %)

Rezultati referenduma o zakonu o arhivih

proti 342 (73,55 %) 
proti 338 (77,70 %) 
proti 182 (66,42 %) 
proti 297 (57,56 %) 
proti 373 (62,17%) 
proti 388 (68,31 %) 
proti 314 (54,99 %) 
proti 102 (68,46 %) 
proti 30 (81,08 %) 
proti 129 (70,11 %) 
proti 37 (80,43 %) 
proti 127 (66,15 %) 
proti 178 (71,49 %) 
proti 89 (50,28 %) 
proti 2 (50,00 %) 
proti 4 (40,00 %)

Glasovalo: 4.054 (35,09%)
Neveljavnih glasovnic: 85 (2,10%)
Za 1.467 (36,96 %) proti 2.502 (63,04 %)
Rezultati referenduma o zakonu o delu na črno
Glasovalo: 4.055 (35,10%)
Neveljavnih glasovnic: 41 (1,01%)
Za 1.332 (33,18 %) proti 2.682 (66,82 %)
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VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet, 
enoletnic....

Piran

Portoro?

La

Nova rošada v občinskem svetu
Po Dragu Misleju - Mefu, ki je odstopil že pred nekaj meseci, in napove
danem odstopu bivšega župana Tomislava Klokočovnika, ki se je menda 
tudi dokončno umaknil iz politike, se je za enako potezo odločila še ena 
svetnica v vrstah Izola je naša, Rozana Prešern. Razlog za odločitev je 
njeno zdravstveno stanje.
Prešernova se je za odstop odločila, ker se kot zdravstevni delavec moč
no zaveda, kako pomembno je zdravje in da je le-to na prvem mestu. Že 
dlje časa je na bolniški, tako da se ni mogla udeležiti zadnjih sej občin
skega sveta, kot tudi sej odborov, v katerih je članica. V stranki, pravi, 
so odločitev razumeli, dali pa so ji tudi nekaj časa za razmislek, a ker se 
zdravstevno stanje ne izboljšuje, se je vendarle odločila za odstop. 
“Rada bi se zahvalila volivcem in volivkam, ki so mi izkazali podporo 
in jim ob tem zagotovila, da sem jim še vedno na razpolago, če karkoli 
potrebujejo, saj to lahko posredujem naprej. Ob tem pa sem zelo zado
voljna, da me bo zamenjal Mario Gergeta, saj je tudi sam zelo socialno 
naravnan in zelo motiviran, tako da mislim, da je zamenjava idealna,” je 
še dodala Prešernova.

Priznane pravice slovenskih ribičev?
Minister za kmetijstvo, Dejan Židan, je na ponedeljkovem kratkem obisku 
pri slovenskih morskih ribičih povedal, da je Evropa priznala zgodovinske 
pravice slovenskih ribičev do ribolova na delu, nekoč skupnega zdaj hr
vaškega morja, do Vrsarja in da so te pravice zdaj postale del evropskega 
pravnega reda. S tem sklepom bodo slovenski morski ribiči, do določitve 
meje s Hrvaško, upravičeni do povračila izpada dohodka, Hrvaška pa je na 
ta način, v pogajanjih pred vstopom v Evropsko unijo, zaprla tudi pogajal
sko poglavje o ribištvu.
Čeprav minister zatrjuje, da izvajanje maloobmejnega ribiškega sporazu
ma, ki ga poznamo kot Sops, s tem ni ogroženo pa po drugi strani velja, da 
so slovenski ribiči upravičeni do določene refundacije izpada dohodka in 
fiksnih stroškov za čas, dokler se maloobmejni sporazum Sops ne izvaja 
in dokler meja s Hrvaško ni določena. Tri četrtine denarja za odškodnine 
bo iz evropskega sklada, preostanek pa bo zagotovila Slovenija. O tem, ko
likšno odškodnino bo prejel kakšen ribič še ni čisto jasno, poznavalci pa 
vedo, da večina slovenskih ribičev dejansko ni nikoli pomolila nosu tja do 
Vrsarja, ker preprosto večina nima primerne opreme za kaj takega. Po oce
nah ministrstva imamo okoli 60 ribičev, ki bi bili upravičeni do pomoči, 
najverjetneje pa bodo, v dogovoru z ribiči, določili neko minimalno število 
ribiških dnevnikov na leto, ki jih bo moral vsak ribič izkazati, če bo želel 
prejeti pomoč. Drugače pa je z ekološko ribolovno cono, saj menda kar 40 
odstotkov ulova naših ribičev predstavlja ulov iz območja, ki naj bi ga obse
gala ta cona. Res pa je, da ta cona, vsaj trenutno velja za tretje države, ne 
pa tudi za države Evropske unije, vključno s Slovenijo. Seveda tudi tukaj ne 
gre jemati stvari preveč dobesedno, saj je jasno, da so ekološko ribolovno 
cono sosedje v prvi vrsti sprejeli zaradi italijanskih ribičiv, ki neusmiljeno 
ropajo ta del Jadrana.
Odzivi slovenskih ribičev so bili enotni in zelo naklonjeni ravnanju Mini
strstva, saj se je morda prvič zgodilo, da so bili povprašani za mnenje pred 
pogajanji in da so bili o izidih obveščeni pred vsemi ostalimi. Neglede na to, 
koliko odškodnine bo kdo dobil, so pohvalili ravnanje ministra, ki je eden 
prvih, če ne prvi doslej sploh prisluhnil njihovim stališčem in pripombam 
in v Bruselj posredoval informacijo, da so slovenski ribiči za časa Jugoslavi
je lahko lovili po vsem Jadranu in ne le v republiškem (slovenskem) morju, 
česar menda doslej pristojnim v EU ni znal ali želel povedati še nihče od 
slovenskih pogajalcev.
Kritičen je bil bivši kapitan ribiške ladje, Leon Čebulj, ki je za medije izjavil, 
da gre v tem primeru za izdajo slovenskih nacionalnih interesov, vendar gre 
izjavo jemati kot stališče stranke SLS, ki je sicer doslej imela že kar nekaj 
ministrov na tem področju in je na nek način povezana s tem segmentom 
gospodarstva. Tudi s kmetijsko gozdarsko zbornico, katere obvezni člani 
so pred leti postali slovenski ribiči, ne da bi jih kdo o tem kaj vprašal in od 
katere doslej niso imeli še prav nič. ur
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Izprazniti Lonko sploh ni težko
Tisti, ki so doslej izolskemu županu svetovali glede urejanja prometa in parkiranja v mestu mu želijo slabo 
ali pa Izole res ne poznajo. Že dolgo se namreč ni zgodilo, da je kakšen ukrep naletel na tako enotno 
nasprotovanje občanov. Zanimivo, kajti odbor za gospodarstvo je ukrepe in nov cenik gladko sprejel.
Ko smo pred štirinajstimi dnevi objavili 
predlog cenika parkiranja v izolski ob
čini, smo pričakovali reakcije ljudi in 
občinskih svetnikov. Toda, zgodilo se 
ni nič. Bralci so bili očitno nepozorni, 
svetniki pa tudi.

Vse se je spremenilo tisti trenutek, 
ko je nov parkirni režim z novimi 
cenami dejansko začel veljati. No 
ja, v celoti še ne velja, saj nekate
ri pogoji za pobiranje parkirnine, 
naprimer pri ladjedelnici, še niso 
izpolnjeni, ker ni postavljenih par- 
komatov. Toda, to je občane še naj
manj skrbelo. Zmotile so jih cene in 
odločitev, da se Veliki trg nameni 
brezplačnemu parkiranju stano
valcev starega mesta (in kasneje v 
omejenem času tudi vsem ostalim), 
medtem ko se Lonka nameni turi
stom in to tistim, dobro stoječim. 
Cena mesečnega abonmaja v višini 
50 Eurov je za večino Izolanov na
mreč nesprejemljiva.
S tem problemom so se soočili pre
bivalci starega mesta, ki so sicer do
slej parkirali s popustom na meseč
no dovolilnico (nekaj več kot 8 Eur) 
in so zdaj hoteli podaljšati parkirno 
kartico. Še pred njimi pa so se s tem 
dejstvom seznanili vsi, ki v Izolo ho
dijo na delo in so doslej brezplačno 
parkirali pri Ladjedelnici. Zdaj jih 
tam čaka plačilo parkiranja, ki bo v 
mesečnem znesku doseglo vsaj 50 
Eurov. To pa ni zanemarljivo.

Pridružili so se tudi trgovci in go
stinci, ki vsi po vrsti kažejo na zma
njšanje prihodka zaradi spremembe 
prometnega in parkirnega režima, 
pripravljalni pa so povsem pozabili 
tudi na hotele, turistične agencije in 
sobodajalce, ki so v svoji ponudbi za 
letošnjo sezono navajali stare cene 
parkiranja, ki so bile, seveda, bistve
no nižje. Da ne govorimo o potni
kih, ki so s katamaranom odpluli do 
Benetk. Ko so parkirali svtomobil na 
Lonki jih je skoraj kap.
Že od sprejetja novega režima se vr
stijo različni popravki in sedanji po
gled na Lonko ter enotna jeza velike 
večine Izolanov nakazuje, da bodo 
potrebne nove spremembe. Da se 
bo zgodilo kaj takega daje slutiti 
tudi popravljanje zdaj “ukinjenega” 
parkomata na Velikem trgu. Vodja 
parkirišč, ki je po novem zaposlen 
na Komunali, je pojasnil, da gre 
za redno vzdrževanje. Odločitve o 
urejanju parkirnega režima so na
mreč v pristojnosti župana. Odbor 
za gospodarstvo, ki ga vodi Branko 
Simonovič, je le posvetovalni organ, 
ki pa je v primeru teh podražitev bil 
precej zmeden, saj so gradivo preje
li vsega dan pred sejo in marsikdo 
med člani, tako kot občinski svet
niki, ki so o tem govorili pri točki o 
selitvi parkirišč na Komunalo, tudi 
niso točno poznali vseh razsežnosti 
teh podražitev..
Da bodo zaradi teh sprememb na
stale tudi povsem logistične težave 
se je pokazalo prav kmalu, saj tisti 
prebivalci starega mesta, ki so do

slej kupovali mesečni abonma za 
Lonko enostavno ne pridejo več do 
parkirnega mesta razen v San Simo
nu in pri ladjedelnici. Ob tem pa jih 
opazuje prazno parkirišče na Lonki. 
Nekorektno bi bilo vso krivdo za 
nastale težave naprtiti županu Igor
ju Kolencu. Krivi so tisti, ki so mu 
svetovali, kriva je komisija za teh
nično urejanje prometa, ki je menda 
niti ni več in krivi so vsi, ki mislijo, 
da znanja in izkušenj ni treba deliti 
z drugimi, posebej če pripadajo t.i. 
nasprotni opciji. D.M.

Pričakovanje, da bodo “višek” do
sedanjih uporabnikov Lonke lahko 
prevzela druga plačljiva parkirišča v 
mestu je bilo iz trte izvito. Že zdaj 
je, naprimer za pošto, pločevine več 
kot preveč in prostora za “novince” 
dejansko ni.
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Aleš Merkelj s.p. 
Velike Zabije 78a 
5263 Dobravlje

Aleš Merkelj MOJSTER TAPETNI« IN DEKORATER

gsm: +386 (0)40 467 478, ales.merkelj@yahoo.com
' IZDELUJEMO SEDEŽNE GARNITURE ROVAŠI ŽELJI 
' IZDELUJEMO PONJAVE AVTOPRIKOLIC IN TERENSKIH VOZIL 
' IZDELUJEMO OBLAZINJENO OPREMO IN TENDE ZA PLOVILA 
' TAPECIRAMO VSE VRSTE STOLOV IN KOTOV 
‘ OBNAVLJAMO SEDEŽNE GARNITURE 
‘ OBNAVLJAMO IN POPRAVLJAMO PISARNIŠKE STOLE

Marsikdaj boj za parkirno me
sto postane boj za obstanek in 
dokaz je tudi listek, ki ga je na 
svojem avtomobilu našel stano
valec starega mestnega jedra, ki 
je parkiral v Plenčičevi ulici. Ver
jamemo, da avtor ni mislil resno 
a vendarle ...
Vendarle pa nekateri še vedno 
parkirajo kot se jim zljubi in jo, 
žal, velikokrat dobro odnesejo.
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Reaktor

Spet je mesec naokrog in kot vedno, 
sem tudi tokrat morala podaljšat 
abonma za parkiranje na Lonki. Ko 
mi je uslužbenec hotel zaračunati, 
me je skoraj kap! Namesto doseda
njih 8 EUR, bi morala odšteti vrto
glavih 50! Ja, prav ste razumeli...cca 
500 odstotna podražitev. Zdaj, dragi 
Izolani, je parkirišče Lonka pridrža
no petičnim gostom, ki jih v Izoli ni 
prav veliko. Tudi turisti, od katerih 
bi morda lahko kaj pokasirali, niso 
neumni in počakajo, da se zvečer 
rampa dvigne (parkirišče obratuje 
do —)in tako celo brezplačno za
pustijo naše prelepo in turistom 
prijazno mesto. Vendar je, naš pre
dragi župan, želel poskrbeti tudi za 
nas, uboge domačine. Tako nam je 
velikodušno namenil za 10 EUR: 
parkirišče za pošto, ki premore ‘par’ 
parkirnih mest; parkirišče pri ladje
delnici in tisto v izolski marini, ki 
prideta v poštev samo, če je človek 
brez obveznosti (npr. turist). Pred
stavljajte si, da hodim vsako jutro v 
službo, imam dva majhna otroka, 
ki ju moram odpeljat in pripeljat iz 
vrtca, povrh vsega pa še polne roke 
‘špeže’....da ne govorim o tem, da 
je zunaj čez 30°C. Kot Izolanka, 
moram vse to potrpeti, turist na 
dopustu, pa logično mora parkirati 
(brezplačno) svojega jeklenega ko
njička, domala na teraso gostilne. In 
to tiste, ki se nahaja v starem mes
tnem jedru, kamor so želeli privabi
ti čim večje število sprehajalcev, ki 
bi pomagali pri oživitvi našega gos
podarstva oz. obrti. Ob vsem tem ne 
morem mimo vprašanja: Ali bodo v 
Izoli postala plačljiva res VSA par
kirišča (ki niso v privat lasti), tudi 
tista pred bloki v Livadah? Po logiki 
našega gospoda(rja), bi morale tam 
cene segati v nebo, kajti to, da parki
raš v Izoli blizu doma je luksuz. Ali 
pa je morda tem stanovalcem Livad 
podeljen privilegij, ki ga uživa tudi 
sam gospod župan? Ta namreč bre
zplačno parkira ne samo pred svojo 
hišo, ampak tudi pred svojo ‘služ
bo’, saj ima pred občinsko stavbo 
lepo označeno rezervirano mesto. 
In spet naivni Izolani; mi smo mi
slili, da je le to namenjeno nam, ki 
urejamo zadeve na občini, še pose
bej pa invalidom. Bojim se tudi, da 
se bo, po zgledu ‘Lublančanov’, ki ti 
zaračunajo parkiranje pri Kliničnem 
centru 4 EUR/h, uvedlo plačljivo 
parkiranje tudi pred našo bolnišni
co. Upam, da je strah odveč! V zvezi 
z ‘našo’ Izolo, so otroci OŠ Dante 
Alighieri posneli lep reklamni vi
deospot in mislim, da niso prav nič 
pretiravali, ko so ga naslovili “Izola, 
mesto zvezd”. Še dobro, da nimam 
“pašere”
Izolani in Izolanke, počasi bomo 
morali stvari ‘vzeti v svoje roke’...se 
strinjate?
P.s. Rada bi poudarila, da smo prej 
plačevali na Lonki 8 EUR in ne 30, 
kot je bilo napisano v prejšnji števil
ki Mandrača.! Nina

Pojanilo uredništva: 30 Eurov je bila 
cena abonmaja za Izolane izven sta
rega mestnega jedra.
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V Ladjedelnici so bili mojstri te obrti
Izolska ladjedelnica je bila nekoč eden od stebrov izolskega gospodarstva. Z nekaj več kot 360 zaposlenimi in še 
enkrat toliko kooperanti je Izoli in državi prinašala dodano vrednost, brez katere ni dobre ekonomije in ni napredka. 
Ob selitvi iz Pirana so v Izolo prišli tudi številni mojstri ladjedelništva. Kmalu po selitvi je prišel tudi Zvonko Grahek.
O Izolski ladjedelnici govorimo v 
pretekliku, čeprav še vedno obstaja, 
vendar je brez doka to kar je me
hanična delavnica brez dvigala. O 
tem, kakšno podjetje je pravzaprav 
bila ladjedelnica, dokler je bila še 
last nas vseh, sem se pogovarjal z 
dolgoletnim finančnikom družbe in 
kasnejšim županom Zvonkom Gra
hkom.
- Ko ste videli, kako ladjedelniški 
dok peljejo mimo vaše hiše, tukaj 
pri svetilniku, vas je kaj stisnilo?
Niti ne. Toliko pa sem le racionalen, 
da me takšne stvari ne ganejo. Po
leg tega pa je dok odhajal že dvaj
set let, tako da smo se dejansko že 
nekakjkrat poslovili od njega. Res je 
tudi, da se vsaka stvar enkrat konča 
in ladjedelnica ter dok sta svojo pot 
dejansko končala že pred dvajsetimi 
leti, ko so izgubili tržišče.
- Vi niste bili zaposleni v ladjedel
nici od začetka.
Jaz sem bil najprej zaposlen na De
lamarisu, v ladjedelnico sem prišel 
leta 1976, ko je bil dok že tukaj. Ta
krat je bilo to zelo urejeno podjetje 
v vseh pogledih. Nekateri so sicer 
menili, da je takšen dok prevelika 
finančna obremenitev za tako majh
no ladjedelnico a se je kasneje poka
zalo, da niso imeli prav in da je bila 
to pametna odločitev. Takrat je bil 
direktor Lenček, ki je bil gotovo naj
bolj zaslužen, da je prišel dok sem. 
Sploh pa je bilo takrat jedro delav
cev iz Pirana, ki so se preselili sem v 
Izolo, potem ko so jih iz Pirana do
besedno izrinili. Ladjedelnica je bila 
nekakšen deseti brat, saj je nihče ni 
zares maral. Morda na začetku, v Pi
ranu, ko je še delala manjše lesene 
ladje, tudi za Delamaris, potem pa je 
bila napoti razvoju turizma in so jo 
politično likvidirali. Pa je imela zelo 
dobre kadre, ki so prišli iz Monfal- 
cona in tudi iz Dalmacije, kasneje 
pa še iz piranske pomorske šole, 
zato je bila likvidacija nesmiselna. 
Vodilni iz podjetja so iskali rešitev 
za ladjedelnico, finančnik Pribac iz 
Svetega Antona pa je registriral po
djetje v Kopru. Vendar pa so jih v 
Kopru zavrnili.

Ko je prišla ladjedelnica v Izolo je 
bila še nekaj časa registrirana kot 
Ladjedelnica Koper.
- Je šlo tudi v tem primeru za poli
tično odločitev?
Ne povsem. V dogajanje je namreč 
vskočil arhitekt Edo Mihevc, ki je 
v selitvi ladjedelnice v Izolo videl 
priložnost, da se na ta način očisti 
povsem onesnažen Viližanski zaliv, 
ki je bil poln blata in alg. Tam je bila 
takrat klavnica pa nek neposrečen 
projekt gojenja ostrig in če dodamo 
še burjo, ki je nanašala vse mogoče v 
ta zaliv je bil rezultat ta, da niti Dela- 
marisove ladje niso mogle več prista
jati ob pomolu, kjer smo takrat imeli 
še en pomol. Ta umazanija se je de
jansko vrinila skoraj do Kosovelove 
ulice. Mihevc je takrat ugotovil, da 
bi lahko ubili dve muhi na en mah. 
Začelo se je govorjenje o izgradnji 
ladij in majhnih plastičnih čolnov na 
tem območju, kar je posebej zmotilo 
nas v Delamarisu, ki smo imeli hude 
pripombe na račun nekompatibilno
sti teh dveh dejavnosti v stilu, “mi 
konzerviramo ribe oni pa nam bodo 
spuščali sem plastiko”. Ampak, ide
ja je imela vse več podpore in potem 
smo tudi mi popustili, pod pogojem, 
da se ladjedelnica odmakne od Dela
marisa in da se vmes postavi zelena 
bari era. Dejansko je ladjedelnica na 
pogoj pristala in odstopila lep del 
svojega zemljišča za ureditev na
ravne pregrade, Delamaris pa tega 
nikoli ni storil, je pa dobil zemljišče, 
kjer je kasneje postavil tiste barake 
ob meji z ladjedelnico.

- Izolskega doka se je oprijel naziv 
“plavajoča špijonažna baza”, češ 
da od tam Rusi nadzirajo dogaja
nje čez železno zaveso.
To smo tudi mi poslušali in mor
da je bilo tudi res, vendar nihče ni 
tega ugotovil. Treba je vedeti, da 
je bila ladjedelnica pomemben del 
klirinškega trgovskega sodelovanja 
z Rusijo. Mi morda res nismo imeli 
zahodnih deviz ampak, vseeno smo 
bili pomemeben izvoznik in prav 
v gospodarsko najtežjih časih smo 
imeli toliko denarja, da smo ga lah
ko posojali okrog. Seveda smo pazili 
komu ga posojamo, saj je bilo po
membno, da si ga dobil nazaj.

Spominjam se, da smo denar plasi
rali predvsem v Elan, ki je bil dober 
plačnik, Delamarisu pa mislim, da 
nismo posodili denarja, saj je bil ta
krat dokaj nezanesljiv plačnik.
- Potem je prišlo lastninjenje. Kaj 
se je zgodilo, da je ladjedelnica za
šla v krizo?
- O tem raje ne bi na veliko govoril. 
Zgodilo se je, da so na površje prišli 
kadri, ki enostavno niso bili sposob
ni voditi tovarno. To niso bili kadri, 
ki bi bili pred tem kakorkoli zatirani 
ampak, jih dejansko ni bilo. In ko 
podjetja ter usodo ljudi prevzamejo 
kadri, ki tega ne zmorejo, gre vse k 
vragu. In je šlo tudi v primeru La
djedelnice.
- Ladjedelnica v stečaj, vi pa za 
izolskega župana.
- To je bila težka odločitev, ki so jo
spremljale številne težave in zaple
ti. Takrat so na piano prišli tisti, ki 
ne poznajo vil ampak poznajo samo 
grablje. Tako je bilo v družbi in tako 
je bilo v Ladjedelnici, ki je zdaj, de 
facto, ni več. d.m.

Družina Popovski poskrbela za diplomatske odnose z Rusijo
Da je ruska posadka, ki je pred 35 leti pripeljala dok v Izolo, doživela 
tudi lep domač sprejem in gostoljubje domačinov, je dokaz tudi ta foto
grafija, ki je nastala pri družini Popovski prav na večer prihoda.
Takrat še avtoprevoznik Hristo Popovski (drugi z desne ), se je po na
ključju srečal s člani posadke in jih povabil na svoj dom, kjer sta z ženo 
Zofko celotno posadko postregla z domačo večerjo polnjenih paprik in 
pijačo, s katero so nazdravili na skupen, spoznaven večer.
Sproščeno in veselo vzdušje so ustvarili tudi člani posadke, saj so bili 
vsi dobri pevci in glasbeniki, kljub njihovim poklicem, od vodji strojev, 
inženerjev, eden pa je bil tudi zdravnik... S pesmijo in kitaro je bil večer 
še lepši, še bolj nepozaben, saj so si kitaro kar podajali tako člani po
sadke, kakor gostitelj Hristo in na prve strune je takrat brenkala tudi že 
hčerka Marjetka, takrat še osnovnošolka.
Sporazumevanje jim ni delalo težav. Prepletala se je slovenska, ruska, 
angleška in nemška beseda. Skupno druženje je trajalo nekaj ur. Klepet, 
spoznavanje, veselje, pesem... od popoldneva do večernih ur, dokler ni 
vodja posadke (prvi z leve) dal znak za odhod in takrat je prišla na vrsto 
njihova ruska disciplina, ko so na ukaz vstali, se prisrčno zahvalili za 
domače gostoljubje in prijeten večer.
Družina Popovski se rada spominja tega večera, še posebno sedaj ob 
odhodu doka, ko je ta dogodek kar oživel in se živo spominjajo ruske 
posadke iz Odesse.
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Občina namesto Mabre
Izolska občina nikoli ni bila bogata občina in si je v zgodovini že morala iz
posojati denar tudi za plače in regres. Res pa je, da je včasih tudi posojala 
denar drugim, čeprav tega ne bi smela, in da je svoje dni redno obračala denar 
pri znani izolski firmi. Ampak, to so bili drugi časi. Zdaj si je morala 400 tisoč 
Eurov izposoditi pri izolskem Zdravstvenem domu.

To, da izolski zdravstveni dom “obrača” 
neplasirana sredstva, seveda ni kakšna 
posebna novica. Tako je ravnal ob prej
šnji direktorici in tudi ob predprejšnjem 
in sedanjem direktorju.

Ekonomisti pravijo, da je tako prav 
in da je najslabše, če nerazporejena 
sredstva čepijo na računu. Seveda je 
pomembno, kje se ta denar plasira, 
po kakšni obrestni meri in kako za
nesljivo bodo vrnjena. Gotovo so to 
tehtali tudi ob tokratnem posojilu, 
ko je izolski Zdravstveni dom Občini 
Izola, po sicer zelo ugodni 2 odstotni 
obrestni meri, posodil 400 tisoč Evrov 
in tako pomagal vsaj delno zakrpati 
dokaj siromašen občinski proračun. 
Kot je na srečanju s športniki z gra
fikonom pokazal župan Kolenc je 
namreč proračun pod zelo veliko 
obremenitvijo, hkrati pa so prihodki 
zelo nestalni, tako da imajo včasih 
na računu vsega po nekaj deset tisoč 
Evrov.

Posojilo Zdravstvenega doma ver
jetno niti ni sporno, saj je Občina 
vendarle ustanovitelj Zdravstve
nega doma in mu je, med drugim, 
zgradila stavbo v kateri domuje, 
vendar pa bo zanimivo izvedeti, 
kako je v tem primeru ravnal svet 
zavoda, če je odločal o tem 
V primeru posojila, ki ga je izvedla 
prejšnja direktorica so bili anmreč 
zelo kritični in so jo tudi kazensko 
ovadili. Seveda pa je posojilo usta
noviteljici nekaj drugega, še pose
bej, če bi veljalo, da naloga javnih 
zavodov ni ustvarjanje dobička 
ampak zagotavljanje vseh tistih 
storitev zaradi katerih so bili usta
novljeni. Hladnokrvni ekonomisti 
pa bodo gotovo rekli, da bo, v pri
meru, če bo zaradi tega posojila 
Zdravstveni dom imel finančne te
žave, tako ali tako izgubo morala 
pokriti občina kot ustanoviteljica.

ur

Izole ni na lestvici uspešnih
Agencija Republike Slovenije za javnopravne evidence in storitve (Ajpes) je 
pred dnevi objavila podatke o poslovanju slovenskih družb iz katerih je moč 
hitro dobiti globalno sliko slovenskega gospodarstva. Pa tudi Izolskega, čeprav 
na seznamih najboljših niti v eni kategoriji ne najdemo nikogar iz naše občine.
Odhod doka iz izolske ladjedelnice 
je tudi priložnost, da se ozremo po 
tej naši občini in ugotovimo, kaj je 
od, nekoč razmeroma uspešne, in
dustrijsko ravite lokalne skupnosti, 
sploh še ostalo.
V pomoč so nam podatki o sloven
skih podjetjih, kjer med prvimi sto
timi z največ zaposlenimi, ni nobe
nega iz Izole, saj je na prvem mestu 
Mercator z nekaj več kot 10.600 
zaposlenimi, na stotem pa Metro iz 
Celja s 400 delavci. To je še daleč od 
Delamarisa, ki je tukaj le še začasno 
in zaposluje nekaj več kot stotinjo 
delavcev manj kot 100 pa jih zapo
slujejo hoteli, še manj Porting, Live 
ali KMK Boxx, večina podjetij pa ima 
okrog deset zaposlenih. Tako imajo 
skoraj največ zaposlenih na Občini 
in Komunali (okrog 70), potem pa 
so tu že šole in vrtci.
Seveda v teh pogojih lahko težko pri
čakujemo, da bo kdo med uspešnej
šimi po čistem dobičku, kjer v Slove
niji kraljuje Krka z nekaj več kot 165 
milijoni čistega dobička, potem pa so 
na 295. mestu Piloti Koper z več kot 
900 tisoč evrov dobička. Med prvimi 
tristotimi žal ni nobenega od izolskih 
podjetij pa tudi z obalnega območja 
jih je komaj za vzorec. Ce pa so, so 
iz Kopra.

Razmišljanje o dodani vrednosti 
je v pogojih, ko skoraj nič ne pro
izvajamo in v glavnem prodajamo 
drug drugemu, je seveda bre
zpredmetno. Zato le v vednost, da 
ima najvišjo dodano vrednost na 
zaposlenega Holding slovenskih 
elektrarn (871.000 Eur), malo 
pred stotim po vrsti pa je Odpad 
Pivka z nekaj več kot 115.000 Evri 
dodane vrednosti na zaposlenega. 
Od podjetij, ki ustvarjajo dodano 
vrednost na svojih proizvodih je 
pri vrhu Impol, sicer pa prevladu
jejo trgovci, servisne dejavnosti, 
nepremičninarji in podobno. Nič 
kaj lepa podoba za Slovenijo in 
še manj lepa za Izolo, kjer je 
zelo malo tistih, ki ustvarjajo 
“klasično” dodano vrednost.
Tudi tako površni podatki so lahko 
dovolj za temeljit pogovor o tem, 
kam se bo razvijala naša občina. 
Zanašanje zgolj na turizem je očit
no preveč optimistično, saj med 
uspešnimi slovenskimi firmami 
ni turističnih podjetij, še naj viš
je, okrog 70 mesta je portoroška 
Marina, izolska, ki sicer zaposlu
je med 20 in 49 ljudi (po Ajpesu) 
in je lani ustvarila 458.000 Eurov 
čistega dobička pa ni niti med tri
stotimi najuspešnejšimi. ur

Reaktor

Odgovor na pisanje v Mandraču v zadevi »Premrlova«
V prejšnji številki Mandrača sta izšla dva prispevka o gradnji večstanovanj
ske stavbe na Premrlovi ulici v Izoli. V rubriki »križi in težave« je izšel pris
pevek pod naslovom »Občina nima denarja za Premrlovo«, kjer je avtor s 
podpisom M.D. prikazal, z manjšimi napakami, kronologijo dogodkov pri
prave in gradnje večstanovanjske stavbe na Premrlovi ulici, z namenom zgolj 
informirati javnost, brez vrednostnih in političnih sodb. Za razliko od prvega 
prispevka je drugi prispevek, ki je izšel v rubriki »reaktor« pod naslovom 
»Okostnjaki padajo iz omar« izpod peresa g. Alojza Pečana kot člana UO 
AMD Izola, poln neresnic, namigovanj, insinuacij in groženj s Komisijo za 
preprečevanje korupcije ter Računskim sodiščem. Na takšen način poskuša 
avtor dogajanja okoli Premrlove ulice, umestiti v prostor politične korupcije 
in klientelizma. Za vsak slučaj, če mu to pri ustvarjanju javnega mnenja ne bi 
zadostovalo, v zgodbo o Premrlovi umesti še parkirno hišo za Pošto, Mabro 
d.o.o. s spornim posojilom zdravstvenemu domu, politično zaroto nekda
njega župana, krivico ki se godi Avto moto društvu Izola ter protekcionizem 
pri oddajanju javnih del. Ker se očitno tudi sam zaveda, da je postopek okoli 
Premrlove zakonit, sodbo preusmerja v polje moralnosti.
Z napisanim ne mislimo polemizirati, bomo pa v nadaljevanju podali realne 
okvirje v katerem se je in se še dogaja Premrlova ulica :

(sledi predstavitev vseh aktivnosti investitorja in Občine Izola v pripravah na 
gradnjo tega stanovanjskega objekta, ki jih, zaradi pomanjkanja prostora in 
omejenega prostora za objavljanje pisem bralcev, ne moremo objaviti)

Težave pri realizaciji so se začele, ko je novi župan g. mag. Igor Kolenc v na
sprotju s pogodbenimi določili, enostransko določil, da sklenjena pogodba 
ne velja in o tem obvestil izvajalca z dopisom z dne 17.01.2011. Dejanje ni 
samo v nasprotju s pogodbenimi določili ampak presega tudi vse tolerance 
v poslovnem komuniciranju dveh pogodbenih partnerjev. Pravni zastopnik 
Marvas d.o.o. je večkrat poskusil razložiti pravne posledice določila pogod
be, ki govori o odložni pravici, vendar brez uspeha. Večkrat smo poudari
li, da smo razumeli možni problem financiranja takrat ko smo podpisovali 
pogodbo (zato smo brez pomislekov sprejeli definicijo odložnega pogoja v 
pogodbi) in, da razumemo tudi sedaj ta problem in smo pripravljeni, na 
pobudo Župana, občinski delež tudi odkupiti. Predlagali smo dva načina 
odkupa deleža: s plačilom avansa z 20% popustom in formalno realizacijo 
po zaključku investicije ali s plačilom celotnega zneska občinskega vložka 
po prvi prodaji stanovanj (občina zadrži nadzor nad prodajo) s priznano 
povprečno bančno obrestno mero na vezana sredstva nad enim letom. Sma
tramo, da je naša ponudba korektna in da odraža spoštljiv in poslovni od
nos do pogodbenega partnerja, a žal do danes nismo prejeli odgovora. Dne 
19.04.2011 smo občino Izola, skladno s 11. členom pogodbe obvestili, da 
bomo na osnovi pogodbenih določil in pravnomočnega gradbenega dovolje
nja z pripravljalnimi deli začeli in naj nam čim prej izročijo bivše prostore 
AMD prazne stvari in oseb. O možnosti pričetka izvajanja del je občina Izola 
od pravnega zastopnik Marvasa d.o.o. bila večkrat opozorjena.
Gradbišče smo skladno z zakonodajo prijavili pristojnim inšpekcijam, pri
merno označili in z deli začeli. Po rušitvi objektov smo skladno s kulturno- 
varstvenim soglasjem za raziskavo in odstranitev arheološke ostaline izvedli 
arheološke raziskave ter po pridobitvi Poročila o arheološkem dokumentira
nju... začeli z zemeljskimi deli.
Na koncu naj poudarimo, da je naš interes dogovorjene pogodbene obvezno
sti realizirati poslovno korektno in skladno s pogodbo, pri čemer ne odreka
mo občini pravico, da v skladu s pogodbo razpolaga s svojimi nepremični
nami. Zato prosimo Župana občine Izola, v izogib političnemu mešetarjenju 
tipa »Okostnjaki padajo iz omar« in preseganju mentalnega vzorca o »pred 
mano nič in po meni nič«, da na projekt Premrlova pogleda z očmi svojega 
predhodnika in najde vse tiste pozitivne razloge, ki so pripeljale do odloči
tve. Naj Premrlova postane vzorec reševanja še mnogih mestnih problemov, 
kjer javni in privatni kapital nastopajo z roko v roki, vsaki z verodostojnimi 
ekonomskimi in socialnimi interesi. Mar ni edina skrb in odgovornost prve
ga med prvimi v mestu, zagotoviti trajnostni razvoj mesta, zagotoviti stano
vanja za svoje socialno šibkejše meščane ter na nivoju mesta in v odnosu do 
vseh meščanov poskrbeti, da drugače misleči ali politični nasprotniki niso 
sovražniki, temveč potencial, ki nas nadgrajuje.

Marvas d.o.o.
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Dva dneva dobrih Izolskih vibracij
Dnevi olja, vina in rib so zamisel Marina Domia, še iz časov, ko je bil direktor izolske Komunale. 
Dnevi niso le nadomestili nekdanji praznik pomladi ampak je razstavno degustacijsko prodajna 
festa postala najbolj domač izolski turistični produkt, ki se ga veselimo predvsem - Izolani.
Izolski lokal patriotizem je šel že 
tako daleč, da kot izolskega ne vi
dimo več niti najbolj tradicionalni 
poletni praznik, namreč Ribiški pra
znik. Dnevi olja, vina in rib so zato 
prišli kot naročeni. Zapolnili so ti
sto prireditveno praznino iz začetka 
poletja, ko turiste še ne zanimajo 
tovrstne masovke in postali najbolj 
izolska fešta. Kar se je ponovno po
kazalo letos.

Dnevi olja, vina in rib so se le
tos zgodili že devetič. Najbolj 
pohvalno pa je, da v teh devetih 
letih niso zašli z začrtane poti. 
Pokušali smo lahko odlično vino 
domačih proizvajalcev, oljčnega 
olja tudi ni manjkalo, sardele in 
kalamari so dišali daleč naokoli 
in vse to smo lahko presekali s še 
kakšnimi lokalnimi dobrotami, ki 
se jih letos ni manjkalo, saj je bilo 
prijavljenih kar 70 razstavljalcev.

Izolani so rekli: ja!
In sodeč po vzdušju, se z oceno 
strinjajo tudi Izolani. Za ostale pa 
je itak vseeno, saj gre vendarle za 
najbolj izolsko fešto, na katero iz 
neznanih razlogov ne zahaja veli
ko kontinentalcev.
Koncept “feste” je zelo preprost. 
Gost s prispevkom treh eurov kupi

Gneča je seveda bila, a nikakor ne moremo govoriti o klasični “masovki”

Nevenka Gregorčič iz Centra za 
kulturo, šport in prireditve je pove
dala, da toliko jih še niso imeli. “Pr
vič letos smo morali posatviti stoj
nice tudi c Koprsko ulico, toliko jih 
je bilo. Seveda smo se bali, da ne 
bo nihče zašel na to novo prizori
šče, a strah je bil odveč. Mislim, da 
smo letos lahko prav zadovoljni s 
tem, kako je praznik uspel. ”

položenje še dodatno podkrepijo 
različne pleh bande, ki bolj, kot 
na klasične orkestre spominjajo na 
“balkanske” zabavljaške kolektive. 
Temu vzdušju se niso uspeli upreti 
niti “klasični” pihalci iz Boršta, ki 
so v soboto v Ljubljanski ulici upri
zorili pravo borbo pihalnih skupin 
z vedno dobro razpoloženimi Dej 
še’n litro.
Vsesplošno veselje bi bilo seveda 
še večje, če ne bi tudi tokrat prišlo 
do nekaterih manjših incidentov, 
ki pa niso bili povezani neposred
no z Dionizom, temveč jih lahko 
pripišemo avtohtoni istrski trmi.

“Fešta bi seveda imela lepši prio
kus, če ne bi ponovno vedno isti 
sosed poskrbel za vedno iste teža
ve. Posebej zaradi njega smo se 
potrudili, da v njegovi bližini ne 
bi pekli ribe ali se stacionirali vi
nogradniki, kljub temu, pa se mu 
je zdelo povsem na mestu, da z ve
drom vode polije godce iz Boršta. 
Mislim, daje to šlo že mimo vsake 
meje dobrega okusa” je za konec 
povedala Nevenka, ki pa ni poza
bila, da je večina Izolanov vendar
le vzela praznika za svojega in že 
zdaj komaj čakajo, da bo ponovno 
na sporedu. “Mislim, da bi Izola 
in Izolani več imeli od Ribiškega 
praznika, če bi se t; tem formatu 
dogajal en konec tedna na mesec. 
Morda pa je to res lahko ideja za 
prihodnje. ” Morda pa res. AM

festivalski kozarec, ki ga nato bre
zplačno ali pa za simbolični pris
pevek polni pri razstavljalcih, ki 
nudijo vino. Od vsega dobrega se 
navdušen gost nato z velikim vese
ljem spogleduje najprej z oljčnimi 
izdelki, nato z ostalimi lokalni
mi dobrotami, na koncu pa še z 
morskimi specialitetami. Vse to 
splošno veselje in mavrično raz

Vzdušju se ni uspela upreti niti občinska svetnica Marjetka Popvski, ki je ob pomoči 
“trubačev” Dej še’n litro pokazala, kako se pleše “kolo” na mediteranskih mizah. 
Fešta oljk, vina in rib ravno na petdeseti rojstni dan? Čista zmaga in vse najboljše!

Šola na počitnicah

Odločitev, da imajo punce dekliščino na dan fešte, je očitno uspešna.

Kot vsako leto tudi letos Društvo prijateljev mladine organizira počitniško 
varstvo - Šolo na počitnicah - za otroke od 1. do S. razreda devetletke, in 
sicer od 27.6. dalje od 7. do 15.30 ure v naših prostorih na Gregorčičevi 21 
(stara italijanska šola).
Varstvo vključuje vsakodnevno kopanje, razne ustvarjalne delavnice, igre 
na prostem, izlete,... Cena varstva s kosilom je 25 EUR na teden. Prispevek 
za varstvo in kosilo se poravnava vsak petek za tekoči teden.
Zaradi boljše organizacije prosimo, če oddate prijavnice do 20.6. na sedežu 
DPM, osebno med 12. in 16. uro ali po pošti. Za vse dodatne informacije 
smo dosegljivi na tel. 040/ 385-529 ali 031/775-739 oziroma po elektronski 
pošti : barbaramo@gmail.com. Društvo prijateljev mladine Izola

Popravek na članek s prejšnjega Mandrača “Od včeraj 
parkiramo drugje in dražje”
Očitno je prišlo do pomote in smo se slabo razumeli, saj so nas s 
frizerskega salona Darja obvestili, da nikakor niso zadovoljni z no
vim parkirnim režimom in je izpad dohodka več kot očiten, kljub 
temu, da se je z uvedbo urnika stanje nekoliko poboljšalo. Pravijo, 
da imajo njihove stranke zdaj veliko večje težave, da se pripeljejo do 
salona in radi bi to povedali, tudi naglas. ur
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Prazna Lonka bo polna znanja
Znanje je največ kar človek lahko ima. Vsaj teoretično je tako, čeprav nekaterim več pomenijo čisto druge 
stvari. Ampak, mi prisegamo na znanje in zato vabimo na obisk Sejma znanja, ki ga za to soboto, na prostem, 
pripravlja izolska mestna knjižnica.

Mestna knjižnica Izola in Mreža 
borz znanja v soboto, 11. junija 
2011 organizirata Sejem znanja 
Izola 2011, ki bo potekal na Lonki v 
Izoli od 10. do 16. ure. Na sejmu se 
bodo predstavili člani 11-ih sloven
skih borz znanja z najrazličnejšimi 
znanji, spretnosti in veščinami. V 
slučaju dežja bo sejem potekal v 
dvorani Srednje gostinske in turi
stične šole Izola.

V času, ko večina vrednot izhaja 
iz materialnega vidika življenja 
imajo borze znanja priložnost na 
Sejmu znanja predstaviti učenje 
in znanje kot vrednoti. Veliko lju
di se dandanes namreč uči zaradi 
osebnega zadovoljstva ob učenju, 
zaradi osebnostne rasti in lastnega 
razvoja in razvoja celotne družbe. 
Dejstvo je, da se danes človek uči 
od rojstva dalje in vsepovsod (ne 
le v šoli) ter karkoli (ne le šolskih 
predmetov, temveč tudi za vse 
druge majhne in velike, življenj
ske in delovne ter druge potrebe). 
Cilj našega učenja in izobraževa
nja torej ni le pridobiti si izobraz
bo in usposobljenost za delo in 
poklic, temveč si pridobiti tudi 
široko znanje, spretnosti in oseb
ne lastnosti, ki jih potrebujemo, 
da lahko uspešno in kakovostno 
živimo in delamo kot posamezni
ki in v skupnosti. Sejem znanja 
Izola 2011 je dogodek, na katerem 
želimo širši javnosti predstaviti 
možnosti neformalnega učenja v 
okviru borz znanja po Sloveniji, 
ter prikazati primere znanj, ki jih 
lahko posamezniki ponudijo ali 
pridobijo preko Borze znanja. 
Gostiteljica letošnjega Sejma zna
nja je Mestna knjižnica Izola, kjer 
Borza znanja - ta edinstven način 
izmenjave znanj - uspešno deluje 
od leta 1998. Z več kot 2800 po
nudniki in iskalci znaj sodi med 
večje Borze znanja v Sloveniji.

Dogajanje na Sejmu znanja
10:00 - pozdravi in nagovori 
Glasba v ozadju - DJ Damac
- Energijske tehnike za dober dan 
(vadba na prostem)
- Priprava smoothijev in predsta
vitev osnovnih sestavin za presni 
jedilnik
- Namizne dekoracije - drevesa iz 
žičk in kristalov
- Izdelovanje punčk iz cunj
- Razstava akvarelnih slik, kera
mičnih izdelkov
- Zakaj kuhanje po istrsko košta 
malo nič in je zdravo
- »Krompirjev tisk« in okraševa
nje pogrinjkov
- Graviranje stekla
- Risanje in slikanje 

Slikanje na steklo
- Posebnost digitalne fotografije
- Plesno-borilna veščina capoeira
- Izdelava istrske pastirske piščali 
iz trstike

Vedeževanje s kartami
- Umetnost pripovedovanja prav
ljic za male in velike
- Vse o potapljaški opremi in ve
ščinah potapljanja
- Zaigrajmo prve akorde na kitari
- Glasbeni zaključek: Istrska gla
sba in glasbila ter nastop glasbe
ne skupine Vruja
16:00 Zaključek Sejma znanja 
Izola 2011

Primorci bomo že peto 
leto brali Slovence
od 9. junija do 20. novembra 2011

Ta teden se ponovno začne pro
jekt PRIMORCI BEREMO. 
Primorske knjižnice s skupnim 
projektom vabimo, da se nam 
pridružite v branju del sloven
skih avtorjev in slovenskega le
poslovja.
Verjemite, da so Slovenci zani
mivi za branje in da so vredni 
pozornosti! V primorskih knjiž
nicah so bralci v štirih letih pre
brali skupno 16.618 knjig, kar 
projekt Primorci beremo uvršča 
med najboljši projekt spodbuja
nja bralne kulture za odrasle v 
Sloveniji.
Tudi letos je na bralnem se
znamu 51 nadvse zanimivih 
proznih del in 12 pesniških 
zbirk.
Bralci, ki bodo prebrali 5 pro
znih del in 1 pesniško zbirko 
v času trajanja projekta, od 9. 
junija do 20. novembra, boste 
ob zaključku poleg pohvale 
prejeli še knjižno nagrado. 
Vsako prebrano delo je drago
ceno zaradi užitka branja in 
vpogleda v slovensko ustvarjal
nost, pa tudi zato, ker z branjem 
ohranjamo materni jezik, ki je 
bistven za prenos in ohranjanje 
v njem utelešene kulture.
Več nas je, večje razkošje branja 
ustvarjamo. Vsako leto »Primor
ci preberemo« nekaj tisoč knjig 
v vseh knjižnicah.
Mestna knjižnica Izola
Več o projektu: http://www.tol.
sik.si/primorci-beremo/

Stojnice pa res nimajo sreče. Selijo jih levo in desno, enkrat bolj, 
drugič manj posrečeno, vse pa v želji po lepšem videzu našega me
sta. Tudi premik na to lokacijo ob sprehajalni poti se zdi, da bi lahko 
bil dober, kakšna pa bo prodaja pa le ni odvisno le od lokacije.

Ker našim naročnikom ni vseeno
V naslednjih dneh bodo naročni
ki Mandrača skupaj s časopisom 
in položnico za plačilo naročni
ne za drugo polletje, dobili tudi, 
na videz drobno a po vsebini sila 
pomembno knjižico, ki je jeseni 
povzročila pravi potres med knji
garnarji, založniki in bralci po 
zahodni Evropi, pred dobrim me
secem pa tudi pri nas, ko je izšla 
pri založbi Sanje po „superprole- 
tarski ceni" 2,99 Eura. Gre za knji
go v kateri 93 letni francoski poli
tik, diplomat, aktivist in humanist 
Stephane Hessel opozarja na to, 
da je Evropa in z njo ves svet izgu
bil temeljne človekove vrednote in 
se povsem podredil kapitalu. Knji
žica Dvignite se! je poziv k uporu 
proti tako izrojenim odnosom v 
družbi, pri čemer avtor k uporu 
posebej poziva mlade.

Stephane Hessel: Dvignite se!
Ta politika danes ni sposobna dajati 
pravih odgovorov na ključna vpra
šanja. Najvidnejši svetovni politiki 
namreč sprejemajo rešitve, ki vodijo 
izključno v konflikte, v destrukcijo 
in brezup. Toda to je pot v prepad 
in ne v nov razvoj, ki ga svet ta hip 
tako potrebuje. Vsi govorijo o spre
membah, a teh ni od nikoder. 
Spremeniti moramo obnašanje. 
Začnimo se odločati o pomembnih 
stvareh za nas in za druge na pod
lagi več morale in manj interesov. 
Naredimo tisto, kar je prav, namesto 
tega, kar se izplača ... Čas je, da sto
pimo na plan, čas je, da se zavežemo 
vrednotam, v katere verjamemo. 
Natanko o tem v svoji drobni, a 
izjemno odmevni knjižici govori 
Stephane Hessel, 93-letni diplomat, 
nekdanji sodelavec Charlesa de 
Gaulla, aktivist francoskega odpor
niškega gibanja in eden od avtorjev 
deklaracije Združenih narodovo 
človekovih pravicah. Razjezilo ga 
je prav nenehno teptanje vrednot, 
izborjenih v drugi svetovni vojni, 
vrednot, ki jih danes, kot pravi, po
trebujemo bolj kot kdajkoli. Jezi ga 
teptanje človekovih pravic in podi
ranje socialnih standardov, ki so bili 
dolgo v veljavi. Kako to, da država 
ne more več poskrbeti za socialne 
pravice svojih državljanov, ko pa se 
je količina bogastva od konca dru
ge svetovne vojne, ki je popolnoma 
razdejala Evropo, ogromno poveča
la? Na dlani je, da so zasebni inte
resi postali pomembnejši od javnih 
koristi. Tudi zato propad med boga
timi in revnimi nikoli ni bil takšen, 
kot je danes. In jezi ga apatija mla
dih, ki namesto uporništva pogosto 
raje izberejo denar. Ti se danes zato 
nikakor ne morejo primerjati z vr
stniki iz časov pariške študentske 
revolucije leta 1968, ki so pogumno 
kričali na ulicah: Bodimo realisti in 
zahtevajmo nemogoče, 
fiz spremne besede Branka Sobana)
Knjižico Stephana Messela bodo za 
darilo prejeli vsi naročniki Man
drača (fizične osebe) vse, ki bodo 
pravočasno poravnali naročnino 
pa čaka še dodatno presenečenje.
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Dušan Lamut je “the Best fighter”
Nogomet

ERN L
Rezultati:
Renče : Piama Pur 10:1 (4:0) 
Kobarid : Železničar Divača 2:2 
(1:1)
Košana : Rakek 6:0 (3:0)
Idrija : Gažon 1:0 (0:0)
MND Tabor : Korte Avtoplus 2:5
(2:2)

Bilje : Ilirska Bistrica 2:1 (1:0) 
Škou Nagode : Alpod Cerknica 2:1 
(1:0)

MNK Izola : Postojna 4:2 (1:2)

MND Tabor : Korte Avtoplus 2:5
(2:2)

Sežana, 04.06.11, Gledalcev 50 
Korte Avtoplus: Sirotič Elvis, Čam- 
džič Admir, Čatič Alen, Kleva Da
vid, Deigiusto Valter, Stopar Luka, 
Pucer Aleš, Tonejc Damjan, Pero- 
ša Matej (Pribac Patrik 60’), Pahor 
Rok, Baruca Tilen (Boškin Tadej 
86’),

Strelci: 1:0 - Cappai Nicholas 
(13’), 1:1 - Čamdžič Admir (15’), 
1:2 - Baruca Tilen (26’), 2:2 - Žele
znik Peter (44’), 2:3 - Baruca Tilen 
(48’), 2:4 - Deigiusto Valter (84’), 
2:5 - Čatič Alen (88’)

MNK Izola : Postojna 4:2 (1:2)
Izola, 05.06.11, Gledalcev 60 
MNK Izola: Mustafič Hamid, Cavar 
Darko, Hoti Alban (Puzič Dragan 
46’), Maršič Matija, Šabič Midhad, 
Maletič Pero (Stojadinovič Miloji- 
ca 46’), Božič Marko, Memič Aldin 
(Božič Damjan 85’), Meš Dragan, 
Muminovič Elvis (Koščak Nandi- 
no 46’), Hasanagič Elvis (Barišič 
Bojan 46’)
Strelci: 1:0 - Hasanagič Elvis (9’), 
1:1 - Vehab Jasmin (18’), 1:2 - Ve-
hab Jasmin (20’), 2:2 - Barišič Bo-

Klub Z N P DZ:PZ Ti
ilirska Bis'/ica 17 2 4 72:23 53
Kore Avtoplus 17 ! 5 75:30 52
MNK Izola 16 1 6 56:30 49
MND Tabor 12 5 5 43:26 42
Bilje 12 3 3 4941 39
Postojra 12 2 9 45:33 38
Renòe 11 2 10 60:43 35
Alpod Cerknica 11 2 10 46:43 35
Škou Nagode 11 2 10 40:37 35
Gaion 11 1 11 51:37 34
Jadran Piv. Mahriò 10 4 9 42:36 34
Kobarid 9 5 10 29:36 32
Idrija 6 1 14 26:45 25
Košana 7 2 14 29:54 23
Železničar Divača 6 4 13 40:53 22
Piama Pur 4 4 15 30:66 16
Rakek 0 2 21 13:103 2

jan (68’), 3:2 - Šabič Midhad (69’), 
4:2 - Koščak Nandino (90’)

Rokomet

Izolani ne igrajo kvalifikacij
Sinoči bi morala biti v Izoli tretja 
kvalifikacijska tekma med doma
čo moško ekipo in Slovenj Grad
cem za vstop v 1. slovensko roko
metno ligo. Prva bi morala biti v 
Slovenj Gradcu, druga in tretja pa 
v soboto oziroma včeraj v Izoli. 
Vendar je dvorana v Kraški oba 
dneva samevala, saj Izolani teh 
kvalifikacij, ki jih je določila Zve
za rokometnih prvoligašev Slove
nije, ne priznavajo.
Ker priznavajo le sklepe in pravi
la Rokometne zveze Slovenije, so 
tako Zvezi rokometnih prvoliga
šev Slovenije tudi uradno napove
dali, da se teh kvalifikacij ne bodo 
udeležili. Zdaj bi bilo pričakovati, 
da bo omenjena zveza med pr
voligaše uvrstila Slovenj Gradec. 
Vendar je tu še krovna organizaci
ja - Rokometna zveza Slovenije, ki 
bo morala - upajmo da čim prej, z 
razglasitvijo Izole kot novega čla
na prve slovenske lige končati to 
predolgo trajajočo dilemo.

Veslanje

Rajko Hrvatje edini primorski 
reprezentant
Minuli konec tedna je bila v Mun- 
chnu 1. tekma Svetovnega pokala 
v veslanju na mirnih vodah. Kot 
edini predstavnik obalnih klubov 
je med lahkimi veslači (telesna 
teža do 72,5 kg) v enojcu, nastopil 
reprezentant Slovenije, Rajko Hr
vat iz VK Argo.
Med močnimi in tevilčnimi te
kmeci iz vsega sveta, je zasedel 
6. mesto v B finalu, kar je pome
nilo končno 12. mesto. Selektror 
slovenske reprezentance Miloš 
Janša, je nastop Rajka ocenil kot 
dober. Izpostavil pa je tudi njego
vo napredovanje, ki mu skoraj za
gotavlja stalno mesto med izbrani
mi slovenskimi veslači. Nasprotno 
pa Rajko z doseženim ni pretirano

zadovoljen, saj je prepričan, da 
zmore in zna precej več. To bo lah
ko dokazal že konec tedna na “56. 
mednarodni regati Bled 2011”. 
Sicer pa bo te dni Rajko obreme
njen tudi s šolskimi obveznostmi. 
V torek so se zanj in za mnoge 
druge pričeli maturitetni izpiti. 
Zaveda se namreč, da zgolj od ve
slanja ne bo mogel živeti!

Dušan Ambrož

Članice in članice VK Argo se 
iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste 
kakor koli pripomogli pri organi
ziranju 56. Mednarodne istrske 
veslaške regate!
Predsednik IO VK Argo 
Edmond Gašpar

Kickboxing

Zmagi Lamuta in Hudalesa
Pretekli mesec je v Innsbrucku, v 
Avstriji, med 1500 udeleženci Sve
tovnega pokala v kickboxingu, iz 
21 držav, sodeloval trenutno vode
či slovenski ter seveda tudi izolski 
tekmovalec Jaka Hudales. Na
stopil je v disciplini semi contact, 
v kategoriji starejših kadetov in 
mladincev. Da gre resnično za na
darjenega tekmovalca je pokazal v 
mlajši kategoriji, do 63 kg, kjer je 
po zmagah nad svojimi nasprotni
ki slavil in tako osvojil 1.mesto. 
Lanskoletni zmagi je tako dodal 
še eno zmago in drugi zmagovalni 
pokal. Poskusil se je še v kategori
ji mladincev ter s tremi zmagami 
prispel v polfinale, kjer pa je bil 
italijanski nasprotnik močnejši. 
Tako je k svojemu uspehu dodal 
še 3.mesto.
V dneh od 03. do 05.2011 pa se je v 
Riminiju (I) odvijal vodeči svetov
ni pokal, znan pod imenom Best 
Fighter. Ta svetovni pokal je to
krat privabil 2200 tekmovalcev iz 
25 držav udeležuje se ga glavnina 
tekmovalcev, ki v tem športu kaj 
pomenijo, seveda med njimi niso 
manjkali slovenski tekmovalci. 
Največji uspeh med izolskimi 
udeleženci je tokrat dosegel Du
šan Lamut, ki je tekmoval v član

ski kategoriji, v light contactu, do 
63 kg. Ponovil je lanski uspeh, z 
osvojitvijo prvega mesta in pokal 
najboljšega v svoji kategoriji. 
Vsekakor je to kar obetavna po
potnica za člana kluba KiT iz Izo
le, na prihajajoče jesenske nasto
pe na mladinskem Evropskem in 
članskem Svetovnem prvenstvu.

Balinanje

V sodelovanju z Osnovno šolo 
Korte smo v letošnjem šolskem 
letu izpeljali že drugi balinarski 
krožek. Krožka, ki je potekal en
krat tedensko na balinišču v Kor
tah pod vodstvom inštruktorjev 
balinanja, se je udeležilo 15 otrok 
iz naše krajevne skupnosti. Za
hvaljujemo se za finančno pomoč 
Občine Izola, za izpeljavo krožka. 
Predsednik B. K. Korte 
Miran Kleva

Judo

Dean Maslo podprvak Italije
Dean je član judo kluba 15. maj iz 
Kopra in hkrati tudi član tržaške
ga judo kluba ASD za katerega je 
letos tudi nastopil na italijanskem 
državnem prvenstvu za kadete 
in v kategoriji do 90 kilogramov 
osvojil srebrno odličje.
- Nastopil bi tudi na slovenskem 
državnem prvenstvu, kjer bi imel 
gotovo možnosti za zmago v svoji 
kategoriji, vendar sem se z italijan
skega prvenstva, ki je bilo v Rimu, 
vrnil pozno ponoči in nisem bil 
pripravljen na nastop takoj na
slednji dan še na našem državnem 
prvenstvu.
- Kako izgleda to dvojno nasto
panje?
- Glede članstva v dveh klubih ni 
težav in tudi moj trener Iztok Ba
bič je razumel, da tukaj nimam 
pravega sparing partnerja in da 
bom tako težko napredoval. Do
govorili smo se tudi, da bom letos 
nastopal za italijansko državno 
reprezentanco, saj ne moreš isto
časno zastopati dveh držav.
- Je judo v Italiji bolj razvit?
- Tehnično morda ne, organiza
cijsko pa. Predvsem pa je večja 
država in več je tekmovalcev in 
tekmovanj.
- Kakšne so tvoje ambicije zdaj, 
ko boš prešel v višjo kategorijo?
- Ne vem še, saj resno razmišljam 
o tem, da bi judo počasi opustil in 
se bolj posvetil veslanju, kjer tudi 
treniram in nastopam za Veslaški 
klub Argo. Mislim, da sem bom v 
bodoče bolj posvetil veslanju, saj 
obeh športov skupaj enostavno ne 
moreš trenirati, ob tem pa še biti 
uspešen v šoli. Hodim namreč na 
italijansko gomnazijo v Kopru.
- Imaš v veslanju večje ambicije?
- Rad bi prišel do reprezentance, 
vendar bo treba še trenirati. Na
stopam v skifu, dvojcu in včasih 
sedem tudi v kakšnega četverca. 
Glede na tradicijo veslanja v naši 
širši družini mislim, da imam kar
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nekaj možnosti za dobro športno 
kariero. Poleg tega pa je veslanje 
„pri roki“ saj grem tja lahko peš in 
še dobre prijatelje imam tam, na 
treninge v Trst pa me mora voziti 
mama in to je napor pa tudi stroš
ki so visoki. Še sreča, da mi malo 
pomaga Adriatic, tako da finančno 
lažje vzdržimo vse skupaj.

Jadranje

Mednarodna regata v Workumu

Konec tedna so se naši najmlajši 
jadralci udeležili mednarodne 
regate v Workumu. Med njimi 
tudi reprezentanca za Evropsko 
prvenstvo v razredu Optimist, 
ki bo potekalo v začetku julija v 
Tavrii na Portugalskem. Ekipo 
za EP je spremljal trener Janez 
Mrak. Med slovenskimi jadralci 
se je najbolje odrezal Peter Lin 
Janežič (reprezentant za SP 
Optimist, v spremstvu Andreja 
Janežiča), 12. mesto med 300 
nastopajočimi in med Optimist- 
kadeti Lin Pletikos na 13. mestu.

Vaško 8. po drugem dnevu
Po drugem dnevu 8. mesto 
Drugo današnjo regato v Weymo- 
uthu je Vasilij Žbogar končal na 
14. mestu in je v skupnem seštev
ku po treh plovih 8, dve mesti 
pred konkurentom za olimpijsko 
vozovnico Gašperjem Vinčecem. 
Po zmagi v tretjem plovu se je na 
vrh zavihtel Britanec Ben Ainslie, 
drugi je Hrvat Ivan Kljakovič- 
Gašpič, tretji pa še Novozelandec 
Dan Slater, ki je vodilno mesto 
izgubil po 10. mestu v drugem da
našnjem plovu.
“Za mano sta dva zelo težka dne
va. V ponedeljek smo bili do pol 
devetih zvečer na regatnem po
lju, danes pa smo imeli dve regati 
po zelo močnem vetru. Res sem se 
namučil in sem zelo utrujen, sem 
pa z rezultati zadovoljen, sploh 
ker so bile regate po močnem ve
tru. V obeh današnjih plovih sem 
bil v ospredju, prvega sem končal 
na 6. mestu, v drugem sem pa 
na zadnjem delu regatnega po
lja malo popustil, saj sem bil že 
precej utrujen. Pozna se mi, da 
imam manj kilogramov in v ve
trovnih razmerah se res zelo mu
čim. Tudi za jutri je napovedano 
precej vetra,”je o prvih tekmoval
nih dneh povedal Vasilij, ki si na 
olimpijskem prizorišču želi uvrsti
tve med najboljšo deseterico. 
Slovenske Barracude so se s tremi 
zmagami suvereno uvrstile v sre
brno skupino, kjer se bodo meri
le z rusko, švedsko, portugalsko, 
špansko in avstralsko posadko. 
Tina Mrak in Teja Černe sta v ra
zredu 470 med 45 žesnkimi po
sadkami na 25 mestu, med moški
mi pa je posadka Mikulin-Prinčec 
na 56 mestu, eno mesto pred po
sadko Tidd-Dolinšek.
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Pred enim tednom je na srečanju s športniki župan Igor Kolenc ugotovil, da športniki dobijo resnič
no premalo, in zagotovil, da bodo ponovno preračunali vso zadevo. Rezultate športniki še čakajo in 
upajo, da je rešitev tudi v praksi vendarle možna.

Alenka Šarkanj je novoizvoljena predsednica izolske športne zveze

V prejšnjem Mandraču smo poroča
li, da se je srečanje med županom 
Igorjem Kolencem in predstavniki 
izolskih športnih društev končalo v 
prid športa, saj naj bi Kolenc priznal, 
da ni vedel, da morajo sami poravnati 
stroške za redno vzdrževanje športnih 
objektov, ki jih uporabljajo za treninge 
in tekmovanja.

Napovedal je tudi, da bo občinska 
uprava v kratkem našla rešitev za 
nastalo situacijo, tako da so napo
sled športna društva le odpovedala 
napovedani petkov protest.
Menda je rešitev zelo preprosta, a 
pot do nje vse prej, kot le-to. Šport 
rabi denar, tega pa Občina seveda 
nima.
Alenka Šarkanj, predsednica izol
ske športne zveze pravi, da žal še 
nimajo vseh izračunov in vseh po
datkov, a da bo župan vsekakor na
daljeval z iskanjem rešitev. “Naš cilj 
je, da bi Občina za šport namenila 
toliko, kolikor je bilo predvideno 
po desetletnem načrtu za razvoj 
športa ter 5% več, zaradi inflacije. 
Nekaj več, kot so športna društva 
dobila pred dvema letoma. Seve
da pa bi morala Občina tudi kriti 
stroške rednega vzdrževanja. To je 
takorekoč minimum, kar smo pri
pravljeni sprejeti. Zavedamo se, 
da so bile lanskoletne številke pre- 
napihnjene, tako da si o taki vsoti 
ne upamo niti razmišljati”, je po
vedala Šarkanjeva, a dejstvo je, da 
je večino izolskih športnih društev 
šele z lanskoletnimi 600.000 euri 
dotacij za šport končno mirneje 
zadihalo. A vendarle. Cilj je torej 
jasen, rešitve pa še ni.
"Resnično upam, da bodo na Ob
čini prišli do ustrezne rešitve v 
čim krajšem času. Mislim, da smo 
že na tričetrt poti do cilja”, manj
ka pa še zadnji vzpon, če se lahko 
izrazimo v športnem žargonu, bi 
lahko še dodali.

Alenka Šarkanj bi tudi rada opo
zorila oblast, da vendarle govori
mo o skupno 2500 otrocih, ter da 
so na športni zvezi izračunali, da 
je vrednost prostovoljnega dela v 
društvih okoli 1.200.000 eurov, 
Občina pa mora kriti le še tisti del, 
ki ga sami nikakor ne morejo. Ta 
pa je menda težek toliko, kot Ob
čina letno nameni za vzdrževanje 
cvetic v parkih. Kaj pa če bi se 
odločili za mediteranske lavande 
in rožmarine, ki ne potrebujejo 
vsega tega vrtnarjenja? A to je že 
druga zgodba.

Je CKŠP odveč?
Do uredništva je tudi prišla govori
ca, da na Občini resno razmišljajo, 
da bi razpustili Center za kulturo, 
šport in prireditve. Menda res 
nekdo zelo intenzivno razmišlja v

to smer in se nekaj vsekakor pri
pravlja, saj je župan Igor Kolenc to 
že predlagal na nedavnem koor- 
dinativnem sestanku najmočnejše 
stranke v občinskem svetu, kjer pa 
so se nekateri svetniki ideji uprli, 
češ, potrebno bi bilo najprej nare
diti analizo na to temo. Je pa vse
kakor zanimivo, da so v odloku 
o Komunali zdaj registrirane tudi 
dejavnosti, ki jih izvaja javni za
vod CKŠP. “Tudi sama sem slišala 
za te govorice”, je povedala Šar
kanjeva. "Vsekakor bo potrebno 
ugotoviti, kako sploh izkoristiti 
Center v tem času, ko denarja ni, 
a da bi se odločili tako, na vrat 
na nos, pa se mi ne zdi najpri
mernejša ideja. ” je še dodala. 
Center je torej ponovno na veliki 
preizkušnji. V prejšnjem mandatu 
je najprej padla ideja, da bi ga lo
čili na posamezne segmente, nato 
pa, da bi ostal takšen, kot je, do
dali pa bi mu še turizem. Zgodilo 
pa se ni nič. Zdaj pa naj ga ne bi 
potrebovali več.
CKŠP je bil ustanovljen zato, da bi 
šport in kultura v Izoli imela več 
sredstev. Zdaj pa obema ta sred
stva odžira, a tudi če bi ga razpu
stili, bi še vedno nekdo moral skr
beti za njihovo delo, od vzdrževa
nja pa do organizacije dogodkov. 
Morda gre za nekoliko naivno in 
kratkovidno razmišljanje, a nisem 
prepričan, da bi lahko Komuna
la opravljala še to. Predvsem pa, 
komu bi Komunala zaračunala 
svoje storitve, recimo čiščenje pri
zorišča in postavitev odra. Sama 
sebi? Menda res.

AM

Ekipa PP OZRK Izola se je uvrstila na državno tekmovanje
Četrtega junija je v Idriji potekalo regijsko usposabljanje ekip prve po
moči Civilne zaščite in Rdečega križa Zahodne regije. Sodelovalo je 8 
ekip, med njimi tudi ekipa OZRK Izola.
Čeprav je ekipa štela le pet članov, je zasedla odlično četrto mesto in 
se tudi letos uvrstila na državno preverjanje znanja o prvi pomoči, ki 
bo 08. 10. 2011 v Brežicah. Vsi nastopajoči so dobili priznanja za dobro 
opravljeno delo.
Ekipo OZRK Izola sestavljajo naslednji člani:
Uroš Nabernik - vodja ekipe, Marko Domio - namestnik vodje, Viktorija 
Carli - članica, Marina Carli - članica, Lavra Rihter Babič - članica.
Vsem sodelujočim in organizatorjem tega srečanja izreka OZRK Izola 
iskrene čestitke za prikaz dobre pripravljenosti ekip in mnogo vložene
ga prostovolj nega d eia. Rdeči križ Izola
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Kino Otoka niti dež ne prestraši
Sinoči ob 21. uri se je s projekci
jo filma Brez skrbi v letnem kinu 
na Manziolijevem trgu uradno 
začel mednarodni filmski festival 
Kino Otok. Otvoritveno projekci
jo je pospremil tudi režiser filma 
Piergiorgio Gay, ki se ob izolskem 
morju mudi že več kot dva dneva. 
Prvi festivalski dan pa ni prinesel 
le otvoritvenega filma, temveč tudi 
prgišče filmskih poslastic, ki pri
našajo kino okuse iz oddaljenih 
koncev sveta - med njimi japon
ski dokumentarni biser o čudežu 
rojevanja, Misterij ženska, velike 
japonske avtorice Naomi Kawase.

Otvoritveni film ni zgolj dokumen
tarec, je dogajanje naroda, množični 
koncert, pesem upora in upanja - in 
ravno toliko kot o Italiji govori tudi 
o Sloveniji, o naših življenjih, ki mo
rajo biti in so lahko boljša. In da bi 
filme, ki se bodo odvrteli v letnem 
kinu, še bolj približali gledalcem, 
smo prosili domače in ljube Primor
ce in Primorke, da si izberejo svoj 
film in ga predstavijo s svojimi be
sedami. O Brez strahu je Andrea F 
zapisal:
»... Vendar je ta film prej dokaz 
o tem, kako sta včasih lahko ena 
misel ali en izraz večja, pomemb
nejša in plemenitejša od tistega, ki 
ju poda ali izreče. In to ni zanemar
ljiv čudež.
Med odlikami filma je ravno to, da 
nam ne prodaja ničesar in tudi ne 
pusti občutka, da si bil kot gledalec 
deležen tržnega manevra in prodaj
ne akcije preko velikega platna.
Pusti pa razmišljanje, zavedanje, 
upanje.«

Prvi festivalski dan je že od zgodnje
ga dopoldneva popestril Kinobalon, 
dva filma za otroke in mlade in tiste, 
ki jim mladost ni daleč: v Kultur
nem domu je bilo otroštvo na dlani 
s filmoma Na morje! in Prvi film. A 
vstopnice za film Na morje! so hitro 
pošle, kar pomeni, da si je film ogle
dalo veliko število osnovnošolcev. 
Celo tako veliko število, da so morali 
organizirati dodatno projekcijo. Ob 
Kinobalonovih filmih se je v Kultur
nem domu začel tudi spremljevalni 
program in pa brezplačno varstvo za 
otroke v Sezamovem kotičku.
V Art kinu Odeon sta se zvečer od
vrtela aktualni afriški Zaprisega ter 
animateška kolumbijska uspešnica,

eksperimentalna animacija Skrivno
stne prerokbe Leona Prozaka.
V Kulturnem domu pa je bila pozno 
popoldan, projekcija novega doku
mentarca japonske mojstrice Naomi 
Kawase, Misterij ženska.
Danes se festival nadaljuje v vseh 
sekcijah, na Manziolijevem trgu pa 
bo na ogled film Jean Gentil iz Do
minikanske republike.
Tik pred začetkom festivala Kino 
Otok je prišla iz Pariza čudovita 
novica, da v Izolo prihaja nepo
zabna Rohmerjeva muza, Aman- 
da Langlet, ki je nastopila v dveh 
najbolj privlačnih filmih njegove
ga zadnjega obdobja, Pauline na 
plaži in Poletna zgodba.

Kako jo je Rohmer našel, bo lahko 
povedala iz prve roke v Izoli, drži 
pa, da se je z vlogo petnajstletnice 
Pauline, ki se na počitnicah znajde v 
trikotniku strasti in še na pragu svo
je prve ljubezni, s svojo iskrivostjo 
in začaranimi pogledi zapisala med 
neizbrisne podobe filmske zgodo
vine. Izbira nastopajočih, vedno 
svežih, samosvojih, pristnih bitij, 
polnih življenjske sile, je bila vselej 
odločilnega pomena za neverjetno 
privlačnost Rohmerjevih filmov. In 
Amanda Langlet je bila ena redkih, 
ki se je v njegovih filmih pojavila 
večkrat, celo trikrat (poleg omenje
nih filmov še v Trojnem agentu, Ro- 
hmerjevem predzadnjem filmu). 
Amanda je v našem spominu pred
vsem dekle s plaže; ko jo srečamo 
v Poletni zgodbi, se zdi, kot da se 
je Rohmer nekaj let pozneje vrnil 
na isto plažo, kjer je pred leti pustil 
Pauline in na njej našel isto punco,

le da ji je zdaj ime Margot in je že 
toliko dorasla, da je zdaj sama za
pletena v ljubezenski štirikotnik. 
Zato ni čudno, da je nazadnje le 
našla nekaj časa za naš edini Otok. 
Kino Otok bo zavrtel oba “peščena” 
filma. Trojni agent pa bo na ogled 
v Kinoteki, kjer bo ves mesec tekla 
celovita retrospektiva Rohmerjeve- 
ga opusa.

Vrhunska ekipa gostov
Med številnimi gosti letošnjega Kino 
Otoka - avtorji, producenti, publici
sti, direktorji in selektorji festivalov 
iz vsega sveta - je vredno opozoriti 
na nekaj imen, ki predstavljajo vrh 
sodobne filmske umetnosti. Poleg 
avtorja otvoritvenega filma Brez 
strahu Piergiorgia Gayja, najuspeš
nejšega učenca slovitega Ermana 
Olmija (ki bo poleg vpogleda v svoj 
zadnji film ponudil tudi zgodbe o 
legendarni Olmijevi agro-filmski 
šoli Ippotesi Cinema), prihaja iz Ita
lije še en njihovih vodilnih avtorjev, 
Michelangelo Frammartino, ki je 
s filmom Štirikrat močno opozoril 
v Cannesu in, čeprav brez besed, 
ustvaril enega najuspešnejših festi
valskih filmov preteklega leta. Med 
najpomembnejše mlade avtorje v 
svetovnem merilu pa sodi Prasanna 
Jayakody iz Šri Lanke, ki bo pred
stavil oba svoja celovečerna filma.

Sankara je zgodba o mladem duhov
niku, ki se ob obnavljanju starodav
ne freske in v vsakdanjem živjenju 
srečuje s silo ljubezenske privlač
nosti, s katerim je pred leti navdušil 
svetovne festivale ter Karmo, neko
liko temnejšo različico sotočja stra
sti in smrti, ki je navdušila letos v 
Rotterdamu. V Rotterdam Prasanna 
ni potoval, zato je srečanje z njim v 
Izoli zares posebna priložnost, ne 
samo za slovenske, pač pa ljubitelje 
filma iz širšega območja. Iz Rusije 
prihaja tudi odkritj e zadnj ega beneš
kega festivala, Aleksej Fedorčenko, 
s filmom Tihe duše, toplo pesmijo 
o tem, kako pokopati ljubezen. Ce 
prištejemo še večrat nagrajevane av
torje, Filipinca Francisa Xavierja 
Pasiona, Argentinca Maura An- 
drizzija, Poljaka Marcina Wrona, 
nemškega Američana Lawrenca 
Tooleyja, čudežnega dečka hon- 
gonškega filma in literature Panga 
Ho-cheunga in avtorja mednarodno 
najuspešnejšega srbskega filma v 
zadnjem desetletju Nikola Ležaiča 
(z ustvarjalno ekipo), potem ni pre
tirana ocena, da gre za najmočnejšo 
postavo gostov Kino Otoka doslej.

Kuba iz prve roke!
In na koncu, za zaključek festivala, 
prihajata po poti Kooperative (tradi
cionalnega tovariškega sodelovanja 
med festivaloma Kino Otok in IFFI 
iz Innsbrucka, ki je letos praznoval 
dvajset let), še dva izjemna gosta iz 
Kube, vodilna ustvarjalca sodobne
ga kubanskega filma in literature, 
Daniel Diaz Torres in njegov sce
narist, sicer pa tudi mednarodno 
uveljavljen pisatelj in občasni film
ski avtor Eduardo del Liano. Prvič 
bodo na Kino Otoku zasvetile podo
be sodobne Kube, četudi se Torre- 
sova družbena komedija Lisanka 
dogaja v času raketne krize.

Nataša Kočar

ymw.
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Četrtek, 9. junij 2011
Hotel Delfin - ob 19.30

2. mednarodna revija upokojenskih 
zborov južne Primorske in zamejstva

Revija je zasnovana na spominjanju zgodovinskih 
dogodkov pod geslom: »Ne pozabimo na zgodovinski spomin«. 

Ti dogodki so: 90 letnica Marežganskega upora,
90 letnica poboja in ranitve otrok v Strunjanu,

90 letnica divjanja fašistov po Izoli, 
požig delavskega Kulturnega doma in uboja Ivana Žuštoviča, 

70 letnica OF in pričetka 2. sv. vojne in 
20 letnica življenja v novi Sloveniji.

Nastopalo bo 10 pevskih zborov od tega 2 iz zamejstva.
Organizator: Društvo upokojencev Izola in Pokrajinska zveza društev upokojencev južna Primorska

Petek, 10. junij 2011
Restavracija Hotel Marina - ob 20.00 

literarni večer -12. izdaja projekta

“RESIDENZE ESTIVE - Giornata istriana”
Branje poezij ter izolske tipične degustacije.

Večer bo popestril Enzo Hrovatin.
Comunità degli Italiani Pasquale Resenghi degli Ughi.

Sobota, 11. junij 2011
Lonka - od 10. do 16. ure

Sejem znanja Izola 2011
Na stojnicah, s predstavitvami ria trgu in nastopi na odru, se bodo
predstavili člani 11-ih slovenski borz znanja z najrazličnejšimi 

znanji, spretnostmi in veščinami.
V primeru slabega vremena bo sejem potekal v dvorani Srednje 

gostinske in turistične šole Izola.

Za več informacij se lahko obrnete na informatorko na Borzi znanja Izola, KSE
NIJO OREL, na tel.št.: OS 66 31 282 ali 041-857-810 ali na e-naslovu: ksenija. 
orel@guest.arnes.si

Nedeua, 12. junij2011
Park Pietro Coppo - ob 10.00 in Manziolijev trg - ob 18.30

Nedeljske poletne pihalne godbe v Izoli 
Pihalna sodba Moravče

Organizator Center za kulturo, šport in prirmwe Izola, TGZ Izola, Občina Izola, Jami sklad RS za kulturne dejavnosti

Sreda, 15. junij 2011
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00

»Kako živim ta trenutek«
srečanje z Joškom Cesarjem in Diegom Križanovskijem, ki bosta prika
zala tehnike, s katerimi opustimo nepotrebna razmišljanja o preteklosti in 
prihodnosti z namenom, da bi zaživeli v sedanjosti, kajti le tukaj in zdaj 

lahko od življenja dobimo tisto najboljše, kar nam lahko ponudi.

Četrtek, 16. junij 2011
Kulturni dom Izola - ob 19.00 (16.6. in 17.6.)

Potpodnoge
Plesni studio L A I studio za sodobni ples, 

plesne delavnice in odrsko produkcijo.
Vstopnina: 5EUR.

Organizator: Center za kulturo, šport in prireditve Izola

Društvo prijateljev mladine Izola

ŠOLA NA POČITNICAH
Spoštovani starši!
Kot vsako leto tudi letos organiziramo počitniško varstvo - Šolo na počitni
cah- za otroke od 1. do 5. razreda devetletke., in sicer od 27.6. dalje od 7. 
do 15.30 ure v naših prostorih na Gregorčičevi 21 (stara italijanska šola). 
Varstvo vključuje vsakodnevno kopanje, razne ustvarjalne delavnice, igre 
na prostem, izlete,... Cena varstva s kosilom je 25 EUR na teden. Prispevek 
za varstvo in kosilo se poravnava vsak petek za tekoči teden.
Zaradi boljše organizacije prosimo, če oddate prijavnice do 20.6. na našem 
sedežu, osebno med 12. in 16. uro ali po pošti. Za vse dodatne informacije 
smo dosegljivi na tel. 040/ 385-529 ali 031/775-739 oziroma po elektronski 
pošti : barbaramo@gmail.com.

Galerija Salsaverde
/ KUD Salsaverde - Kulturno umetniško društvo Salsaverde
Vljudno vabljeni v soboto 11. junija ob 20. uri 
na odprtje fotografske razstave

JAZZY_GA!
Žiga Koritnik
11.06.2011 -29.07.2011

galerija INSULA SMREKARJEVA20IZOLA,tel.os/ 641 5303

Zt Iti uALlìIa 1111 11'1
Vabimo vas na ogled razstave

VOJKO ALEKSIČ
78000 +6
Razstava bo na ogled od 18. junija 2011.

Pietorska palača v Kopru
Vabimo vas na ogled razstave

ALEKSANDER PECA
SLIKE
Razstava bo na ogled do 30. junija 2011.

Mala dvorana Kulturnega doma »
Vabimo vas na ogled razstave ̂ skulptur

Charles Gustav Škapin
»EVOLUCIJA«
v Kulturnem domu v Izoli, Oktobrske revolucije 1.
Dela so na ogled tudi v galeriji Alga, Kristanov trg 2.

ATEL)»y,U,S,,X». MARIJA BEGAN0V1Č
Galerija - muzej Korte je v prvem nadstropju Zadružnega doma. Za ogled se dogovorite v 
uradu Krajevne skupnosti ali po telefonu 6420 009 Kulturno društvo Korte

Mestna knjižnica Izola
• »Montažno kiparstvo« - razstava skulptur , ki so jih izdelali učenci 

S.razredov Osnovne šole Livade pod vodstvom mentorice Ingrid Knez.
• Razstava članic likovnega društva SOLINAR: Pirih Ljuba, Kovač Ni

ves, Štefančič Iva.
• Razstava izdelkov likovne skupine iz vrtca Školjka, ki so nastali pod 

mentorstvom Jože Kleve.
• Razstava Miloš Arsenov
• »Istrski utrinki« razstava fotografij Dinko Dominik Bizjak
• 9. junij - 20. november 2011. Ta teden se ponovno začne pro

jekt PRIMORCI BEREMO. Primorske knjižnice s skupnim 
projektom vabimo, da se nam pridružite v branju del slovenskih av
torjev in slovenskega leposlovja. Primorci beremo je skupen projekt 
primorskih knjižnic, s katerim že peto leto zapored knjižnice spod
bujamo branje slovenskega leposlovja. Letos je na seznamu branja 50 
proznih del in 12 pesniških zbirk. Bralci, ki v eni od knjižnic preberejo 
5 proznih in eno pesniško zbirko v času od 9. junija do 20. novembra, 
projekt zaključijo. Vsako prebrano delo je dragoceno zaradi užitka bra
nja in vpogleda v slovensko ustvarjalnost, pa tudi zato, ker je materni 
jezik bistven za prenos in ohranjanje v njem utelešene kulture. Več nas

• Središče za samostojno učenje je namenjeno vsem, ki se želite 
samostojno učiti ali izpopolniti svoje znanje s pomočjo multimedijskih 
programov Učenje v središču je brezplačno. Dodatne informacije na tel. 
št.: (05)6631-282

• BORZA ZNANJA IZOLA Vsakdo lahko nekoga nekaj nauči. Ali 
vsakdo ima neko znanje, ki ga lahko posreduje, deli z drugimi, nadgra
di. Borzne informacije so brezplačne. Več informacij lahko dobite na 
tel.št.: 05 6631 282 ali na spletni strani www.borzaznanja.si

• NADALJEVALNI TEČAJ FRANCOSKEGA JEZIKA ZA OTROKE 
-vsako sredo- od 15:30 do 16:30

• ZAČETNI TEČAJ FRANCOSKEGA JEZIKA ZA OTROKE 
-vsak četrtek- od 15:30 do 16:30
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Parkirna književnost

Rick Harsch je največji v Izoli živeči ameriški pisatelj. Njegova dela lahko 
najdemo tudi na spletni knjigarni amazon.com, ali pa na Sončnem na
brežju, kjer jih sam prodaja.

Pozdravljen Igor, si to res ti?

Znana resnica je, da ima župan 
majhnega mesta na voljo manj 
časa, kot bi ga potreboval, da se 
dokaže. Zato se tudi nisem čudil, 
ko sem po nekaj tednih Kolen
čevega režima moral poslušati, 
kako je bil celo Čokolešnik boljši. 
A do takrat mi je Kolenc že iz
polnil predvolilno obljubo - pred 
mojim stanovanjem na Sončnem 
nabrežju je pobarval prehod za 
pešce - pa kaj, če je rezultat tega 
le to, da je zdaj kaznivo dejanje, 
če avtomobil povozi mojega otro
ka, saj se hitrost mimovozečih 
avtomobilov ni prav nič spreme
nila.
Sončno nabrežje ima namreč vse 
kar potrebuje, razen prometne
ga znaka, ki bi tudi v številkah 
omejil hitrost vožnje. Pravzaprav 
lahko rečem, da je pred mojim 
stanovanjem še bolj nevarno kot 
prej, saj vhod na nabrežje kra
sijo številne oznake, ki povsem 
zmedejo lokalne in tudi ostale 
voznike. Malo naprej, pri The 
Wall pubu, pa je merilec hitrosti, 
ki voznikom le pove kako hitro 
vozijo. Kajti vozniki, ki se kon
čno prebijejo skozi vse znake na 
začetku ceste veselo pospešujejo 
in šele ob pogledu na radar mor
da zmanjšajo hitrost. Pred mojim 
stanovanjem in pred županovo 
pisarno je ulica nevarnejša kot je 
bila. A nič ne de. Človek o kate
rem govorimo se je potrudil. In 
držal je obljubo.
Kaj sem si torej mislil o pritožbah, 
da je preoster z ljudmi, da je slab 
poslušalec, da je nesramen do 
starejših in vseh drugih, s kateri
mi ima opravka? Ali je to sploh la
hko res? Ta človek, ki mojo ženo 
- do katere je vedno prijazen - 
spominja na Gregory Pečka? Ali 
je vse to lahko res ali pa so moji 
dolgoletni prijatelji preobčutljivi 
ali so celo lažnjivci? V časopisu 
je bilo nekaj dokazov: Rdeči križ 
ni dobil sredstev in nekateri drugi 
tudi ne. Bilo je tudi nekaj drugih 
znakov. Občino vodi kot bi vodil 
manjše podjetje: najel je neko
ga, da bi mu povedal, koga mora 
odpustiti. Brilijanten varčevalni 
ukrep, ki je seveda dodatno obre
menil občinski proračun.

Medtem se je med občinskimi 
uslužbenci kalila bizarna me
šanica antagonizma, ko je ene 
začelo skrbeti ali bodo tehno
loški višek , drznejši pa so se 
spraševali, zakaj niso sami dobili 
službo “kadrovnika” in bi o tem 
odločali sami. In seveda, tukaj 
je še običajna rošada občinskih 
delavcev (Igor je želel čimveč 
vedeti o svojih zaposlenih, a še 
preden je o večini ugotovil kar
koli, jih je prerazporedil v nove 
predalčke).
In še o tej podobnosti z Gregory 
Pečkom. Koliko ljudi mi je po
tarnalo, da je bil z njimi zelo ne
sramen, da jim ni niti odzdravil, 
kaj šele, da bi se nasmehnil, da 
jih je očitno ignoriral... Res ne 
bi vedel, vem pa, da zadnje pol 
leta nisem slišal nič o tem, kako 
prijazen je župan v resnici. Če 
seveda ne odštejem sebe in svoje 
žene. Seveda volila sva ga, po
tegovala sva se zanj, ljudem sva 
razlagala kako naj vendar poča
kajo, naj mu dajo čas, da se izka
že, da pokaže kaj zmore, ko bo 
le prišel do sredstev in vse ostalo 
sranje. A v resnici bi moral po
slušati nekatere svoje naj bližje 
prijatelje in jim verjeti, ko so mi 
pravili, kako se je župan do njih 
obnašal nesramno in neprimer
no, kot, da sami nimajo pravice 
do dostojanstva. Res, moral bi 
jih poslušati. Resnica pa je ta, da 
udarec začutimo šele, ko ga sami 
prejmemo in šele to nas prisili v 
razmišljanje. In danes , ko sem 
se odpravil na Lonko podaljšati 
mesečno dovolilnico, ki je stala 
zadnjih šest let nekje med osem 
in devet euri, sem začutil kom
binacijo zahrbtnih udarcev, ki jih 
je župan uspel povezati - najprej 
levica v rebra, nato pa ista levica 
v čeljust. Kar naenkrat bi moral 
mesečno dovolilnico plačati 50 
eurov! Seveda, če smo pošteni, 
bi mi to omogočalo parkiranje na 
parkirnih mestih, ki so bila pred 
tem brezplačna in na nekaterih 
drugih, ki pa niso primerna, saj 
so največkrat že zasedena. To ti 
je pravi poslovnež - brez opozo
rila dvigne cene iz 8 na 50 eurov. 
In moja žena mi pravi: »Jaz pa se 
čudim, da je Lanka danes sko
raj čisto prazna.«

Tako je, slaba poslovna poteza... 
oziroma takšna, ki naj bi po de
narnicah udarila turiste. Najbolj 
boleče pa je to, da Izolo lahko z 
družbeno ekonomskega vidika 
označimo za srednji nižji razred 
in da je taka poslovna poteza 
pravzaprav napad na srednji nižji 
razred, ki v tem mestu živi. No, 
če smo vendarle do konca po
šteni, obstaja tudi možnost, da 
kupim mesečni abonma za 10 
eurov. Ja res, lahko plačam več 
kot prej, da parkiram čisto nekje 
drugje. Za 10 eurov lahko parki
ram na primer v San Simonu ali 
na mnogih drugih krajih, ne pa 
tam, kjer sem parkiral vse odkar 
sem se priselil v Izolo.
S političnega vidika se ne prito
žujem. Demokracija kot takšna 
ne obstaja, kar sam dobro vem, 
saj prihajam iz najbolj varljive 
demokracije na svetu. Nenavad
no pa je, da sem kljub temu ra
zočaran, da me ni nihče opozo
ril, pa živim takoj ob županovi 
pisarni in na Lonki sem parkiral 
vrsto let. Demokracija kot takš
na žal ne obstaja in zaradi tega 
tudi ni politika, ki bi ga do konca 
spoznali. To že predolgo vem, a 
si tega nisem hotel priznati. Ni
sem se strinjal s tistimi, ki so, kot 
sami pravijo, dnevno izkusili nje
gov prezir. Je pač neroden z ljud
mi, sem si pravil. A zdaj imam 
še dokaz. Spravil se je na revne 
(srednji nižji razred je reven, ver
jemite mi). Dober človek tega ne 
naredi. In zato ljudje zaničujejo 
politike.
Toda ali ga sam tudi zaničujem? 
No niti ne. V bistvu se mi samo 
smili, je pač neroden, ne zna z 
ljudmi in morda misli dobro. 
Konec tedna sem prodajal svojo, 
ravnokar izdano, knjigo na »fe
stivalu refoška«, ker v njej veli
ko govorim o sami fešti pa tudi 
o vinu. Za župana bi moral biti 
nakup ene knjige majhna stvar. A 
je le nekaj zamomljal... zvenelo 
je kot »se vidimo drugič«. Nisem 
se užalil. Prej bi rekel, da se mi je 
zdel usmiljenja vreden. Ah, ko bi 
le videl, s kakšnim navdušenjem 
so nekateri predstavniki srednje
ga nižjega razreda kupovali knji
go!
Mimogrede, mnogi, ki se morajo 
zdaj ukvarjati s problemom par
kiranja obžalujejo, da je država 
promovirala vožnjo kot način po
tovanja in si želijo nove Parenza- 
ne. In če si kdo želi neposredne 
akcije, naj me kar pokliče , Rick 
Harsch, 040 231 277 in lahko zgo
daj zjutraj zasedemo županovo 
parkirno mesto. Konec koncev 
smo mu naslov v Svetem Antonu 
že odpustili; morda pa je prišel 
čas, da mu predstavimo grozo 
iskanja parkirnega mesta, ali 
uporabo javnega prevoza, kot to 
počnejo moji dijaki v Portorožu, 
ki prav tako živijo v Svetem Anto
nu... naj tudi on poskuša zaživeti 
kot družinski oče srednjega niž
jega razreda. Rick Harsch

Zborovska revija v znamenju 
zgodovinskih obletnic
V četrtek, 9. junija se bo ob 19.30 uri 
v hotelu Delfin začela 2. revija upo
kojenskih zborov južne Primorske 
in zamejstva. Na reviji sodelujejo 
upokojenski zbori Društev upoko
jencev, zbori, ki so se opredelili, da 
so upokojenski in vabljeni zbori, 
ki ne izpolnjujejo omenjenih krite
rijev. Revija je zamišljena tudi kot 
proslava v počastitev zgodovinskih 
dogodkov;
Ne pozabimo na zgodovinski spomin!
90. letnici Marežganskega upora 
90. letnici poboja otrok v Strunjanu 
9o. letnici divjanja fašistov po Izoli 
70. letnici ustanovite OF 
70. letnici pričetka 2. sv. vojne 
20. letnici nove Slovenije 
Vsi ti dogodki so se odvijali tudi na 
področju naše Pokrajinske zveze 
društev upokojencev, zato smo že
leli vsa ta obeležje strniti v eni pro
slavi in na enem mestu.
Rdeča nit dogodka je življenje Slo
vencev tega območja in širše in boj 
in hrepenenje po svobodi in lastni 
državi.
To zamisel nam bodo omogočili 
uresničiti naslednji zbori:
MoPZ »Lopar », MoPZ »F. Ventu
rini » in MoPZ » Vesna » iz Trsta, 
ŽVS » Dekleta iz Škofij » skupaj z 
ŽVS » I. Grbec »iz Skednja - Trst, 
ŽePZ » Sinji Galeb » Izola, ŽePZ » 
Pristan » Koper, ŽVS » Kraški šo
pek » Sežana, MePZ » A. Šuligoj » 
II. Bistrica, MePZ » Faros » Piran in 
MePZ » Maestral » Koper.
Hvala zborom, ki so se odzvali po
vabilu k sodelovanju. Na reviji bo 
glasbeni selektor izbral tudi zbor, ki 
se bo udeležil državne revije upoko
jenskih zborov, konec septembra, v 
Ljubljani.
Na lanskoletni državni reviji, ki je 
potekala v okviru Festivala za 3. 
življenjsko obdobje v Cankarjevem 
domu v Ljubljani, je bil kot najboljši 
zbor izbran MePZ » Maestral » Ko
per, ki bo za nagrado nastopil na le
tošnji svečani otvoritvi tega festivala 
in to v Gallusovi dvorani Cankarje
vega doma.
Zahvaljujemo se tudi županom obal
nih občin za pokroviteljstvo - pose
bej našemu županu kot gostitelju in 
sponzorjem, ki so to prireditev omo
gočili: ZDUS, PZDU JP, DU Izola, 
Mobitelu, JSKD RS in oi Izola, Avto 
Jerebu, Vrtnarstvu Cedra d.o.o., 
Hotelu » Delfin ».Tedniku Mandrač 
in AdriatikSloveniki - zavarovalni 
družbi d.d.
Vabljeni!

Organizator, tajnik PZDU JP 

in član DU Izola, Karol Pavlin.
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Classe politica 
slovena: ma perché 
non ve ne andate?!
La risposta che ci è venuta dal tripli
ce referendum di domenica è molto 
chiara, elementare addirittura: di 
questa classe politica non se ne può 
più! E - come è stato ribadito da più 
parti - non si tratta di scaricare le 
colpe sul governo, sulla coalizione 
di maggioranza, sull’opposizione o 
sui sindacati che - senza spiegare 
perché-chiedevano di votare contro. 
Già un 'astensione così corposa dalle 
urne anche su una materia impor
tante come la riforma pensionistica 
dovrebbe dirla lunga ad una classe 
politica che, nel giro di una decina di 
anni, è riuscita a sperperare una buo
na parte delle ricchezze pubbliche 
permettendo un loro trasferimento 
sia in tasche rigorosamente private, 
oppure per coprire malgoverni e 
perdite finanziarie di enti statali o 
parastatali con ingenti emissioni 
di capitale pubblico. Sottraendolo, 
magari, proprio alle casse del sistema 
pensionistico.
A parte l’amarezza e lo sconforto, 
che indubbiamente sono presenti 
nella stragrande maggioranza 
dell’elettorato all’indomani dei ri
sultati del referendum, che qualcuno 
aveva voluto definire addirittura 
“superreferendum”, credo sarà il 
senso della beffa subita che spin
gerà l'opinione pubblica ad esigere 
un comportamento più dignitoso da 
parte di chi ancor sempre si arroga 
il diritto di sentirsi chiamato a rap
presentare il cittadino. Perché, nel 
nostro piccolo mondo di provincia, 
riteniamo non accettabile il discorso 
del premier a poche ore dal responso 
delle urne, per cui il governo avrebbe 
fatto quello che doveva fare ed ora 
spetterebbe agli altri indicare la via 
da seguire. Mi dispiace, caro Presi
dente!, se il governo avesse fatto la 
sua parte probabilmente ora non ci 
troveremmo in questa situazione. Ma 
pensiamo che se anche l'opposizione 
avesse fatto il suo dovere, ora non 
saremmo qui a piangerci addosso. 
Ed il Parlamento ? Beh, far sefarebbe 
bene ad andare a casa, prima che sia 
l'opinionepubblica a costringerlo ad 
un passo che - visti i risultati degli 
ultimi anni - dovrebbe essere logico 
e naturale!

Silvano Sau

La Festa della Repubblica Italiana 
celebrata in grande stile a Capodistria

Molti gli ospiti della regione del Litorale sloveno, del vicino Friuli Venezia Giulia nonché della 
Comunità Italiana e delle sue istituzioni intervenuti al ricevimento offerto nel giardino del Museo 
Regionale di Capodistria dal Console Generale d’Italia, Marina Simeoni, in occasione della festa 
della Repubblica che, quest’anno coincide con il 150.esimo anniversario dell’Unità d’Italia. 
Gli indirizzi di saluto ai presenti sono stati rivolti, oltre che dal Console Generale, anche dal 
vicesindaco di Capodistria. Alberto Scheriani, e dall’Ambasciatore d’Italia a Lubiana, Alessandro

Pietromarchi. Interessante e diversificato il 
programma culturale che, dopo l’esecuzio
ne degli inni nazionali ed europeo, è stato 
svolto da tutta una serie di interventi vocali e 
musicale, a partire da alcuni brani di musica 
classica egregiamente eseguiti dal l’Orchestra 
da camera della Scuola di Musica di Capo
distria. È seguita una serie di brani musicali 
di interpreti locali tra cui Rocco Kleva, e, a 
concludere i canti del Coro degli Alpini di 
Udine. Alla fine del concerto, la scena mu
sicale è stata ravvivata dai brani eseguiti al 
pianoforte dal nostro Claudio Chicco.

Al Manzioli Ferruccio Delise con “La 
società civile a Isola: 1597-1941”

Venerdì 27 maggio. Silvano Sau, presidente della CAN di Isola ha presentato al pubblico, 
come sempre numeroso ed attento di Palazzo Manzioli, il più recente volume di Ferruccio 
Delise “La società civile a Isola - Documenti, Statuti e Regolamenti di Associazioni 1597- 
1941”. Come rilevato da Sau, il libro di Delise comprende quasi 350 pagine di documenti ed 
oltre un’ottantina di immagini di regolamenti, statuti e documenti sulle associazioni isolane 
che hanno rappresentato il vero e proprio strumento di crescita sociale, politica e culturale 
della città negli ultimi secoli.
Dalle congregazioni religiose, alle associazioni 
di mutuo soccorso, sorte soprattutto all’indomani 
dello sviluppo dell’industria conserviera, e che 
hannocomportatoilrealesviluppodellacoscienza l~^r;T5 
sociale, della convivenza e della solidarietà fra 
i lavoratori ed i cittadini. L’autore, Ferruccio 
Delise, che con questo lavoro è già al suo terzo 
impegno pubblicato dalla redazione del “Man- 
dracchio”, nel suo esposto ha voluto illustrare 
soprattutto le notevoli difficoltà incontrate nel 
reperimento del materiale d’archivio, sia presso 
l’Archivio di Stato di Trieste, sia presso l’Archi
vio Regionale di Capodistria. Non sono mancate anche alcune ricerche svolte presso l’archivio 
di Stato della Croazia a Pisino, pur se senza risultati concreti per quanto riguarda documenti 
riguardanti la città di Isola.

Le due CI isolane, insieme, a Portogruaro
Domenica 29 maggio, una data da ricordare, un piccolo momento 
disforia isolana: le comunità Dante Alighieri e Pasquale Besenghi 
degli Ughi si sono, infatti, unite per passare assieme una bella 
giornata all'insegna della cultura e dell 'allegria tra prelibatezze 
culinariefriulane e bellezze venete. Dall'affascinante città Por
togli aro sulle tracce del percorso letterario di Ippolito Nievo alla 
maestosa Villa Manin di Passariano, in Friuli. A testimoniare 
il tutto questa bella immagine che ci ritrae assieme davanti al 
municipio di Portogruaro, immortalati per sempre. E nell'attesa 
di altre giornate come questa, a nome di tutti i soci un sentito 
grazie alle due presidenti. A mina Ondine e Astrid Brenko, che 
hanno reso possibile ciò che tale non appariva. Con l'auspicio di 
un riavvicinamento dei soci dei due sodalizi, l’iniziativa è stata 
cofinanziata dalla CAN di Isola.

Daria Raschini

R-l Ai coniugi Bressan, per le nozze di diamante, i più '-P 
fervidi auguri da parte della Comunità Italiana di 

Isola, degli amici e concoscenti e, naturalmente,
—, della Redazione de “Il Mandracchio”. ,—

___________________________________ __________________________



Spettacolo al teatro e mostra al Manzioli per 
la Scuola elementare “Dante Alighieri”

L’istituto ha ce
lebrato alla Casa 
di cultura di isola 
la fine dell’anno 
scolastico con uno 
spettacolo incen
trato sull’ecologia 
e le parole lasciate 
da Gianni Rodari. 
A Palazzo Manzioli 
inaugurata la mo
stra SS e combiniamo 
di tutti i colori che 
raccoglie le opere 
figurativi realizzate 
dagli allievi.

CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA
Simpatica manifestazione della C.I. "Dante 
Alighieri” di Isola, svoltasi nel teatro 
cittadino venerdì 27 maggio. “L’allegro 
Zibaldone" - edizione 2011, si è contrad
distinto per la varietà de!programma e per 
la presenza sul palco di numerosi giovani, 
protagonisti indiscussi della serata. La 
serata è stata introdotta da! gruppo di

danza femminile della Scuola Elementare “Dante Alighieri" di Isola, che ha 
visto le giovanissime alunne ( dai 7 ai 9 anni) eseguire una coreografia basata 
sul successo della “Walt Disney ” - Under thè Sea, thè little mermaid (sotto il 
mare, la piccola sirenetta). A seguire, è stato il gruppo dei cantanti di musica 
leggera, con Branka Bevitori e Romina Umer che hanno cantato dei classici 
della musica italiana come “LupiSolitari"e “Sei bellissima "di Loredana Berte. 
Dopo la parentesi musicale, ampio spazio è stato dedicato ad una ricorrenza 
importante - il 120° anniversario dalla nascita del poeta capodistriano Tino De 
Gavardo degli Ughi, scomparso prematuramente nel 1913, all 'età di soli 23 anni. 
A porgere un tributo al poeta Gavardo, sono stati i ragazzi della Filodrammatica 
e dell'Etnoteatro, che hanno proposto al pubblico alcune delle più belle opere 
de! poeta “delpopolo ", conosciuto anche per la sua vicinanza all 'irredentismo 
italiano. La serata si è conclusa in musica, con altri tre brani eseguiti dalle 
cantanti di musica leggera. Tutto sommato si è trattato di una manifestazione 
ben riuscita, condotta egregiamente dalla presentatrice Elenu Bubola.______

Pallamano: Fredi Radojkovic - di vittoria in vittoria
Il personaggio del momento nella palla
mano locale, nazionale e, per un lembo 
planetario, pure continentale è indubbia
mente Fredi Radojkovič. Isolano, conna
zionale, amico di vecchia data dell’auto
re di quest'intervista, Fredi nell’ultima 
stagione sportiva ha vissuto un periodo 
a dir poco esaltante. Da allenatore del 
Cimos Koper ha vinto tutto quanto c’era 
da vincere: Campionato sloveno. Coppa 
Slovenia e Challenge Cup europea.
Ti senti arrivato?
F. R. : Parzialmente. Non devi mai sentirti appagato. Raggiunti degli obietti
vi te ne poni altri, aumenti H numero delle mete da centrare. Ho l'ambizione 
di tagliare nuovi traguardi prestigiosi.
Che pozione magica hai escogitato per creare l’alchimia giusta all’inter
no della squadra per giungere a tanto?
F. R. : Molti commettono l'errore nel pensare che per gestire i giocatori con 
caratteristiche particolari, soprattutto quelli provenienti dall'area balcani
ca, bisogna semplicemente essere un “figlio di buona donna”. Io la penso 
diversamente. Anzitutto è necessario instaurare un rapporto schietto in cui 
tra allenatore e giocatore il rispetto è reciproco. Una volta creata questa at
mosfera, corroborata dagli obiettivi prefìssati, la miscela diventa esplosiva e 
vincente. Ecco io credo di esserci riuscito.
Da professore di educazione fisica al Ginnasio Gian Rinaldo Carli di 
Capodistria ti sdoppi nel ruolo di allenatore restando però sempre lega
to alla realtà locale (in precedenza coach di Trieste). Cambieresti il tuo 
“modus vivendi” nel caso di una chiamata di un grande club ?
F. R. : Per il momento resto a Capodistria. Nella prossima stagione dispute
remo la Champions League, un sogno che vedo realizzato. Ho sempre messo 
la famiglia al primo posto davanti alle ambizioni personali. Però se un gior
no dovesse chiamare il Barcellona...
Salutiamo il nostro Mourinho, evocando il famoso “triplete”, con l’au
gurio di vederlo un giorno alle Olimpiadi.
F. R. : Un altro sogno. Intanto mi godo questo momento poiché ho trascor
so un anno davvero diffìcile in cui ho lavorato molto di psicologia. Se non 
dovessi più fare l'allenatore sono sicuro che potrei fare lo psicologo o il 
sacerdote confessore.

R. S.
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Non c'è più religione
Di recente abbiamo letto di una nuova realtà isolana che riguardava 
le nostre generazioni più giovani. Ci informava che a Isola manche
rebbero, oggi come oggi, 129 posti asilo. Il dato in noi ha destato 
non poco stupore. Sì, perché non tanti anni addietro ci siamo trovati 
coinvolti nel decidere di aumentare le rette perla frequenza all’asilo 
perché da noi a Isola si aveva posti asilo in gran eccedenza. In altre 
parole, si era ben oltre agli standard fissati dal competente ministero. 
Questo cambiamento ci ha portato con la memoria a un film con il 
grande Totò che voleva buttarsi nel Tevere perché nauseato dalla vita 
che conduceva. Fu fermato all’ultimo istante da un signore distinto 
che gli ha chiesto il perché dell'insano gesto. E Totò che aveva sul 
groppone ben nove figli gli rispose: Tacile per voi signori che alla 
sera andate al teatro, al cinema, a feste e festicciole varie. Noi, po
veri diavoli, alla sera scappiamo presto sotto le lenzuola. E li, si sa, 
succede quello che succede. Oggi, con nove figli a carico, ho pensato 
fosse meglio togliermi la vita”. Non sarà che con la crisi ormai da anni 
imperante in Slovenia la gran parte delle nostre famiglie sia ridotta 
a vivere come Totò? La miseria detta forti e brutti cambiamenti nella 
vita. Soprattutto nella richiesta di nuovi posti asilo.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali
Venerdì, 10 giugno 2011, ore 20.00, 
Hotel Marina
XII edizione del progetto RESIDEN
ZE ESTIVE-Giornata istriana. Let
ture poetiche e degustazioni tipiche 
a Isola. La serata sarà allietata da 
Enzo Hrovatin. Un gruppo di poeti 
e scrittori d’Italia, che soggiornano 
a Duino, incontreranno a Isola, gli 
appassionati di letteratura. Presenta
zione: Astrid Brenko. Organizzazio
ne: CI P. Besenghi degli Ughi.

Sabato, 11 giugno 2011, ore 19.00, 
Ex Scuola Italiana
SERATA CONVIVIALE per augurare 
a tutti i Soci una felice e serena estate. 
Organizzazione: CI D. Alighieri.

Sabato, 18 giugno 2011, ore 20.00, 
Palazzo Manzioli
Nell’ambito della NOTTE ESTIVA 
DEI MUSEI, serata dedicata a RO- 
MILDO PUSTETTA. Alle ore 19.00 
alla Galleria Insula inaugurazione 
della mostra dedicata a Pustetta e a 
Boris Benčič. Alle ore 20.00 a Pa
lazzo Manzioli, linaugurazione del
la mostra delle sculture in pietra di 
Romildo Pustetta. Organizzazione: 
CAN di Isola, Galerija Insula.

Uscite gruppi culturali
Sabato, Il giugno 2011, ore 20,00, 
Lussinpiccolo
Il gruppo di filodrammatica "Piassa 
Picia” della CI PBDU Isola, presenta 
nella sede della CI di Lussinpiccolo, 
la commedia intitolata “ODISSEA 
ISOLANA’’.

Domenica, 12 giugno 2011, ore 
10.00, Buie
La CI D. Alighieri, con la Sezione 
Storia Patria partecipa all’XI Radu
no della ME Histria

Domenica, 19 giugno 2011, ore 
18.30, Osoppo
Il gruppo letterario della CI PBDU 
partecipa al “Festival dell’Arte e 
della poesia” a Osoppo (UD). Reci
ta: Astrid Brenko.

14 - 18 luglio 2011, Budapest (Un
gheria)
Il Coro Haliaetum della CI PBDU. 
partecipa al “Festival dei Cori Euro
pei” a Budapest in Ungheria.

Sport - ricreazione
Ogni sabato di giugno la squadra 
maschile di TENNIS della CI PBDU, 
partecipata al campionato ricreativo 
della lega del Litorale.

Sabato, 18 giugno 2011, ore 10.00, 
Parenzo - Campi di Calcio Zelena 
laguna
La Squadra di calcetto della C. 1. "D. 
Alighieri" di Isola partecipa al TORNEO 
DI CALCETTO delle CI degli Italiani.

Sabato 18 giugno 2011, tutta la 
giornata. Isola - campi accanto al 
Palazzetto dello Sport
Partecipazione della Squadra di Cal
cetto della CI “D. Alighieri” di Isola 
al TORNEO DI CALCETTO a 7 Over 
40 - MIKIJEV MEMORIAL. Orga
nizzazione: Mikijev memorial Isola

Aperte le iscrizioni per il LABORA
TORIO CREATIVO PER BAM
BINI che si terrà dal 4 all’8 luglio 
2011 con il tema “Brum Brum... 
che estate!” guidato dalla mentore, 
prefissa Grbac Fulvia, che si con
cluderà nel weekend con una gita. 
I ragazzi potranno dare sfogo alla 
propria creatività artistico figurati
va attraverso un contatto diretto con 
veicoli di varie tipologie. Quota di 
partecipazione: 30 euro.

Anche quest’anno dal 4 al 29 luglio, 
è prevista l’ASSISTENZA ESTIVA 
PER BAMBINI, dal lunedì al vener
dì dalle ore 7.30 alle ore 15.30.

Quota di partecipazione 60 euro a te
sta per tutto il periodo, comprenden
te laboratorio artistico, spese di assi
stenza e un pasto al giorno, (merenda 
al sacco a carico dei familiari).

Solo ASSISTENZA nel secondo pe
riodo - 50 euro.

Informazioni 05 - 6162130 oppure 
031 353 589.
Organizzazione: CAN Isola

Si dice e non si dice
Una volta ci siamo trovati in un "magazzeno” del sale trasformato in salone spettacoli. 
Però si deve sapere che “magazzeno” è una voce scorretta, difiusa solo in alcune regioni 
d’Italia. La sola forma accettabile è "magazzino” che è di origine araba e che significa 
luogo di deposito. Ma non s’usi per: negozio, emporio, spaccio, bottega, rivendita ; 
e neanche nel senso di: rivista, rassegna, pubblicazione, periodico illustrato.
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KRIMINALNE
Je šel v gostilno po osem pic?
V soboto zjutraj smo bili obveščeni, 
da je nekdo tekom noči vlomil v go
stinski lokal na območju Izole. 
Ugotovljeno je bilo, da je neznanec 
pristopil do lokala v bližini parki
rišča na Lonki, kjer je vlomil okno 
in preiskal notranjost, vendar ni nič 
ukradel. Zoper neznanca bo podana 
kazenska ovadba.

Na napačnem mestu ob 
napačnem času
31. 5. 2011 ob približno 00.45 uri je 
policist PP Izola pri opazovalni služ
bi po Izoli na parkirišču pri Lonki 
opazil moškega, ki je vlomil v bli
žnji kiosk. Ugotovljeno je bilo, da je 
v kiosk vlomil 26-letni domačin, ki 
je pri sebi imel ukradene predmete. 
Te so mu policisti zasegli in jih bodo 
vrnili lastniku. Opravljen je bil ogled 
kraja dejanja in zbrana vsa potrebna 
obvestila. Zoper storilca bodo poli
cisti podali kazenska ovadba za ka
znivo dejanje velike tatvine.

Nekateri ne razumejo
V petek zvečer smo bili obveščeni, 
da slišijo ženske krike na pomoč. 
Policisti so na kraju ugotovili, da je 
70-letni domačin ponovno fizično 
napadal svojo 53-letno ženo, kate
ra je pred tem v ponedeljek zoper 
njega podala kazensko ovadbo za 
kaznivo dejanje nasilja v družini. 
Zoper moža je bilo odrejeno pridr
žanje po 157/11 ZKP in mu je bila 
izrečena ustna odredba o prepove

di približevanja. Kasneje mu je bila 
vročena še pisna odredba o 48-urni 
prepovedi približevanja svoji ženi in 
stanovanju. Zoper storilca bo poda
na kazenska ovadba.

Oškodoval jo je za glasbo
Obveščeni smo bili, da je neznanec 
vlomil v osebni avtomobil, ki je bil 
parkiran na parkirišču pri ladje
delnici. Iz osebnega avtomobila je 
ukradel avtoradio in lastnico oško
doval za približno 80 EUR.

Tomos je še vedno v modi
Obveščeni smo bili, da je nekdo 
ukradel kolo s pomožnim motorjem 
znamke Tomos tip Yungstar, ki je 
bilo parkiran na vhodu več stano
vanjske hiše. S tem dejanjem je oš
kodovanec oškodovan za približno 
400 EUR.

Tu in tam
Prejšnji teden smo bili napoteni na 
deset intervencij na javnem kraju, in 
sicer zaradi kršitev javnega reda in 
miru, predvsem zaradi kršitve glede 
hrupa.
Obravnavali smo prometno nesrečo 
z materialno škodo, povzročiteljici 
je bil izdan posebni plačilni nalog 
zaradi povzročitve prometne nezgo
de, vzrok pa je bila prekratka varno
stna razdalja.
Obravnavali smo še štiri poškodbe 
vozil na parkirišču.

Alkohol: 0,31 mg/l

Hrošči ponovno v Izoli
Izolo so ponovno zasedli 
zračno hlajeni “Volkswa- 
gni", bolje poznani kot 
Hrošči. Bilo jih je veliko 
in imeli so veliko fešto. Na 
žalost pa ravno ob času, 
ko je Izolo preplavila Fešta 
oljk, vina in rib. Kdo ve, 
morda pa bi v prihodnje 
lahko prišlo tudi do kakš
nega sodelovanja.
Kar se tradicije tiče. Hrošči 
pač nimajo konkurence.

V spomin

Pred petimi leti nas je zapustil

Dino Pirjevec
13.6.2006 - 13.6.2011

Z ljubeznijo se ga spominjamo 
Vsi njegovi

Žametno cvetje

Tvoj grob je prekrilo, 
v žalost se je spremenilo.

Že pet let je minilo, 
odkar je tvoje srce utihnilo.

A v naših srcih ostal si ti, 
tam se še pretaka živa kri, 

ki na tebe spomin budi 
in v nas tvoj duh živi.

Tvoj žametni glas 
med nami še odmeva, 

tudi, če tebe ni pri nas, 
tvoja družba še prepeva.

Tudi tako velika bolečina 
ne more izbrisati nam spomina. 
Pred nami je vedri tvoj obraz 

in tvoj zveneči kraški glas.
E.Cah

MALI OGLASI
Novi oglasi so označeni polkrepko, 
ostale si lahko ogledate na www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

PRODAMO
- Prodam 2sobno(51m2) stanovanje v 
centru Izole, tel 0039040 312 009 med 
14 in 17 uro
- V Dobravi prodamo stanovanje, 
138 m2, novo zgrajeno z vrtom in 
parkiriščem(možnost predelava v 
drugo namembnost) 040 648 297
KUPIMO
- Kupim dvosobno stanovanje v blo
ku ali hiši v Izoli tel. 051/311-180
ODDAMO
- Na Ljubljanski ul., v neposredni 
bližini Manzolijevega trga, oddamo 
poslovni prostor skupne površine 140 
m2. Poslovni prostor se nahaja v treh 
etažah. Cena : 550,00 EUR 051-634- 
390
- Mirni družini oddamo 2,5 sobno sta
novanje z atrijem v vrstni hiši v obrtni 
coni v Izoli za daljše obdobje. Tel: 040 
457 888.
- Oddamo 2 sobno stanovanje, obnovlje
no in popolnoma opremljeno, mirni dru
žini za daljše obdobje Telefon v večer
nem času: 05 641 9275 ali 040 865860
NAJAMEMO
V Izoli ali Luciji najamem manjše, do 
dovosobno stanovanje za mirno dru
žino z otrokom. Tel.: 070 530 781

Delo

- Nudim pomoč starejši osebi, tel 031 310 410
- Medicinska sestra izvaja ugodno in 
strokovno pedikuro (nego nog) na va
šem domu. Tel.: 040 820 332
- Delovna in pridna iščem delo za čiščenje 
pisarn in domov v Izoli, tel 070 217 562
- Domačinka, nudim ostarelim in bolnim 
nego na domu, tudi 24 urno Tel: 051 235 947
- Ženska srednjih let, pridna urejena in ves
tna išče delo. Opravljam vsa hišna dela, či
stim gostinske lokale ali poslovne prostore. 
Telefon: 031 295 156
-Ponujam inštrukcije matematike, fizike, ke
mije in angleščine za osnovnošolce in srednje
šolce, ter mentorstvo pri pripravi na izpite in 
izdelavi seminarskih nalog. Tel: 041 345 634

- Domačinka s podeželja nudi pomoč 
na domu z gospodinjskimi opravili. 
GSM: 041 449 859 (Nevenka)
- V zameno za pomoč na domu 
iščem stanovanje v Izoli 040 452 
947
- Nudim varstvo otrok v popoldan
skem času in ob vikendih. 030 923 
367 (Milka)
- Opravljam različna gospodinjska 
opravila, tel 031 295 156
- Nudim nego na domu starejšim 
osebam, tel 051 235 947

Razno

- Prodam kozje mleko , mlad kozji 
sir in skuto Tel 041 458 012 ali 05 
6415 467
- Nudim inštrukcije italijanskega 
in angleškega jezika za osnovno in 
srednjo šolo Tel: 031 418 217
- Zaradi selitve nujno prodam žaga
na drva cca 5m3 po ceni 50 euro/m3 
ali po dogovoru tudi manj. Drva so 
v Izoli, za prevoz morate poskrbeti 
sami. Podarim še cca lm3 drugih 
drv in premog. Tel 040 680 640
- Prodam večjo količino domačega žga
nja po zelo ugodni ceni. 041 676 541
- Podarim komplet otroško sobo z 
dvema ležišči.Tel.031 326 847
- Prodamo dobro ohranjeno italijan
sko usnjeno sedežno garnituro (tro- 
sed in dva fotelja - eden z možnostjo 
podpore za noge). Tel: 040 457 888.
- Mlada štiričlanska glasbena skupi
na iz Izole išče primeren prostor za 
vaje. tel 070 748 145
- Malo Tomosovo črpalko in 80 me
trov zahvalne cevi na stojalu ter šest 
200 litrskih sodov PRODAM. Tel. 
041 234 591.

Vozila in plovila

- Letne gume dim.: 165-70-13, cena 80 
EUR za 4 gume, leto dni stare, tel 040 
199-749
- Prodam jadrnico UFO 27 v odličnem 
stanju, dolžine 8,30 m. Ima lazy- 
bag, jennaker, motor Yanmar 18 KV, 
GPS.VHF, autopilot, polnilec baterije, 
zunanji tuš, tender, radio CD..., nima 
osmoze. Tel. 041-249-806
- Prodam avto Lancia Z enoprostorec - 
7 sedežev, nove gume, veliko opreme. 
Cena 1.500 eur. Marko: 041 935890

Ne, ne gre za terorističen napad, niti za prihod vesoljcev, preoblečenih v delavce 
Komunale. Gre samo za lov na miki miško in njegovo ekipo. Žal nam je, Walt.
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Četrtič na državno prvenstvo

V petek 3. junija je Gasilska zveza Piran v sodelovanju s Prostovoljnim ga
silskim društvom Sečovlje na osnovni šoli v Sečovljah organizirala izbirno 
tekmovanje Obalno.Kraške regije za mlajše in starejše člane društva Mladi 
gasilec.Tekmovanja se je udeležilo 12 mlajših ekip in 2 starejše tekmoval
ne ekipe članom društva mladih gasilcev iz osnovnih šol območja obalno 
-kraške regije.
Iz Prostovoljnega gasilskega društva Korte sta se izbirnega tekmovanja 
udeležili dve tekmovalni ekipi mlajših članov društva Mladi gasilec in po
družnične šole Vojke Šmuc iz Kort. Ker je v letošnjem letu prišlo zaradi 
zahtevnih tekmovalnih pogojev do menjave tekmovalcev v ekipah nismo 
pričakovali vrhunskih rezultatov,vendar je izkušeni in dolgoletni mentor 
krožka Marino Grbec ponovno sestavil in izuril dve vrhunsko pripravljeni 
ekipi v kategoriji mlajših gasilcev.Temu primeren je bil tudi končni rezultat 
tekmovanja saj je ekipa Korte 2 v sestavi KOTERLE Kristjan, MINGOTTI 
Luka in JAKOMIN Mark .osvojila prvo mesto in se neposredno uvrstila na 
državno prvenstvo,ki bo 7. in 8. oktobra 2011 na osnovni šoli Puconci v 
Prekmurju.
Tekmovalna ekipa Korte 1 v sestavi BURDYEH Jakob, GRBEC Gabrijel in 
KORENIKA Timidej ,pa je osvojila zelo dobro tretje mesto,kar je za obe 
ekipe nedvomno vrhunski rezultat.
Naše tekmovalne ekipe iz društva Mladi gasilec so se v zadnjih petih letih 
kar štirikrat uvrstile na državno prvenstvo in dosegle vrhunske rezultate 
od tega II.mesto leta 2007 na Blanci, V. mesto leta 2008 v Semiču, Ill.mesto 
2010 v Sečovljah in tudi v Puconcih obljubljamo vrhunski rezultat.
Za vse navedene uspehe je nedvomno zaslužen mentor krožka Mari
no Grbec,ki že 31. let poučuje gasilsko mladino in prav njemu se lahko 
zahvalimo,da imamo v naših vrstah vse več mladih in sposobnih operativ
nih gasilcev. TAJNIK PGD KORTE, Zlatko Kristančič

"Tl POVEM... PADIC ZAKONOV NA REfERCNDUMU.. ME 
PRAV NIC NE PRIZADENE ...ARHIVOV NE BEREM, KER 
SLAM VlblM... fMEttfKE OBRTMI^KE PUMflCI NE 
POTREBUJEM ..KER NIMAM STANOVANJA... AL EPE 
PENZ17E PA._ Ml JE 'CISTO VSEENO AU WA 
BREZPMELEN PO È>2. LEB^... AL/ M CS.LETA

Krvodajalci s torto
Na izolski transfuzijski postaji je bil četrtek sicer delovni a hkrati drugačen 
dan. K sproščenosti tamkajšnjega osebja je v znatni meri pripomogel izo- 
lan Vojko Čuk, 140 kratni darovalec krvi. Ob rojstnem dnevu je osebje in 
vodstvo izolskega Območnega združenja RK posladkal z dvema okusnima 
tortama. Ob prijetnem klepetu je beseda tekla tudi o aktualnosti in seveda o 
prostovoljnem krvodajalstvu, ki je v Izoli močno prisotno. Rdeči križ Izola


